
Mengšan
Glasilo Občine Mengeš, december 2014, letnik XXI, številka 11 

»Osnovni namen sejma je ozaveščanje ljudi, da med nami 
živijo tudi otroci in družine, ki potrebujejo pomoč. Pri tem 
pa jim lahko vsi pomagamo. Včasih tudi z malenkostmi, 
kot je otroški izdelek, ki ga ponudimo obiskovalcu z name-
nom donacije v šolski sklad, ki večino denarja nameni v 
humanitarne namene za pomoč učencem.«

Milan Burkeljca
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Na uvodnih tekmah 
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zastopala kar dva 
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Zahvala

7. novembra 2014 so nas presenetile poplave. Gro-
zilo je, da nam podtalnica in voda iz kanalizacije 
zalijejo kletne prostore. Samo zaradi nesebične po-
moči loških in mengeških gasilcev smo se izognili 
najhujšemu. Najlepša hvala vsem!

Družini Brodar in Trnovec 
iz Loke pri Mengšu

Blagoslovljen božič 
in srečno, zdravo 
ter uspešno 2015.

Vesele božiène praznike
 in uspešno novo leto 

2015

STROKOVNO VODENJE POSLOVNIH KNJIG ZA DRUŽBE,

SAMOSTOJNE PODJETNIKE IN FIZIÈNE OSEBE Z DEJAVNOSTJO

RAÈUNOVODSKI SERVIS

e-mail: agencija@karo.si

Mengeš, Slovenska cesta 24
        tel.: 01/72-38-956

Vir, Šaranovièeva 19a
        tel.: 01/72-14-831

info@karo.si

Slovenska cesta 24, 1234 Mengeš, tel.+386 (0)1 72 30 986

Gradnja za trg in nepremièninska agencija
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SODELUJTE V MENGŠANU
Priporočila za nenaročene prispevke o dogajanju v Občini Mengeš: članki morajo 

biti opremljeni s polnim imenom in priimkom, naslovom avtorja in dopisano tele-

fonsko številko, na kateri je mogoče preveriti avtentičnost. Uredništvo si v skladu s 

svojo uredniško politiko in prostorskimi zmožnostmi pridržuje pravico do objave ali 

neobjave, krajšanja, spreminjanja, povzemanja ali delnega objavljanja nenaročenih 

prispevkov. Nenaročeni prispevki se ne honorirajo. Potrebno jih je oddati v formatih 

.doc, brez oblikovanja, vnesenih fotografij in grafik. Digitalne fotografije (vsaj ena je 

obvezna k vsakemu članku) pošiljajte kot samostojne datoteke v .jpg formatu ter ve-

likosti vsaj 1 Mb. V besedilu dopišite stavek o vsebini fotografije in navedite avtorja. 

Dolžina prispevkov je lahko največ 1.500 znakov s presledki, v vsakem primeru pa 

je priporočljiv dogovor z urednikom. Zadnji rok oddaje za naslednjo številko je zadnji 

dan v mesecu. Hvala za vaš trud!

Prispevke in oglase oddajte do 31. decembra 2014.
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Kot nestrankarskemu političnemu aktivistu, prostovoljcu ter 
poznavalcu mladinske problematike se mi zdi to vprašanje 
v naslovu na mestu. Lahko pa povzamem skupno stališče 
večine mladih Mengšanov.
Dejstvo je, da mladi ob besedi politika zavijejo z očmi in 
povedo, da jih ta tema ne zanima. Takšno je splošno mne-
nje, sam pa na situacijo gledam drugače. Mladi moramo biti 
družbeno kritični in ne smemo ob težavah vreči puške v ko-
ruzo, stati moramo za svojimi stališči in sodelovati, le tako 
lahko v največji meri pripomoremo k naši boljši prihodnosti.
Zavedati pa se moramo, da nastala situacija ni odvisna le od 
mladih, temveč v veliki meri od ljudi, ki našo prihodnost kro-
jijo, torej od občinskih funkcionarjev. Kot član ene od najbolj 
ranljivih skupin, mladih, srčno upam, da bo občina, ne glede 
na to, kdo jo bo vodil, delovala v prid mladih. Mladi si želimo 
več dialoga, želimo si konkretno začrtanih mladinskih poli-
tik, ki bodo jasne smernice, kako naprej. Pripravljeni smo na 
sodelovanje in iskanje poti k rešitvam. Zagotovo pa je naša 
pobuda vsem, da ljudje spet začnemo naš vsakdan graditi 
na vrednotah, ki so velikokrat zanemarjene. Zapomnimo si, 
vrednote so ključ do strpne in demokratične družbe.
Nas mladih ne zanima, kdo je levi, desni in kdo je s kom v 
sporu. Želimo si, da presežemo razne delitve in se vsi resno 
zavzamemo za mlade občanke in občane, da bo Mengeš res 
postal občina prijazna mladim. Vlaganje v mlade pomeni sve-
tlo prihodnost, ki za razvoj potrebuje trdne temelje. Srečno, 
mladi!

Matevž Štepec, 15 let

Kakšno občino 
želimo mladi?



MESEC DATUM URA NAZIV PRIREDITVE KRAJ ORGANIZATOR 

DECEMBER 16.12.2014 20.00
NOVOLETNI KONCERT SIMFONIČNEGA 
ORKESTRA DOMŽALE - KAMNIK

KULTURNI DOM MENGEŠ KD MIHAELOV SEJEM

DECEMBER 19.12.2014 17.00 ČAJANKA LETNO GLEDALIŠČE MENGEŠ TABORNIKI RUP MENGEŠ
DECEMBER 20.12.2014 9.00 NOVOLETNI TURNIR V NAMIZNEM TENISU TELOVADNICA ŠD PARTIZAN MENGEŠ ŠD PARTIZAN MENGEŠ - NTS MENGEŠ

DECEMBER 20.12.2014 18.45
BOŽIČNI KONCERT MEŠANEGA PEVSKEGA 
ZBORA SVOBODA MENGEŠ

V CERKVI V TRZINU MEPZ SVOBODA MENGEŠ

DECEMBER 26.12.2014 19.00
NOVOLETNI KONCERT MENGEŠKE GODBE 
IN PODELITEV TURISTIČNIH PRIZNANJ ZA 
LETO 2014

KULTURNI DOM MENGEŠ
KD MENGEŠKA GODBA IN 
TURISTIČNO DRUŠTVO MENGEŠ

DECEMBER 27.12.2014 11.00 1. TEKMA MENGO POKAL KRANJSKA GORA (BRSNINA) SMUČARSKO DRUŠTVO MENGEŠ

DECEMBER 27.12.2014 18.45
BOŽIČNI KONCERT MEŠANEGA PEVSKEGA 
ZBORA SVOBODA MENGEŠ

V CERKVI SV. MIHAELA V MENGŠU MEPZ SVOBODA MENGEŠ

DECEMBER 27.12.2014 19.00 NAZDRAVIMO NOVEMU LETU GASILSKO-KULTURNI DOM LOKA KD ANTONA LOBODE

JANUAR 1.1.2015 12.00
NOVOLETNI POZDRAV MENGEŠKE GODBE 
PO ULICAH MENGŠA

POVORKA PO ULICAH MENGŠA KD MENGEŠKA GODBA

JANUAR 6.1.2015 18.45
BOŽIČNI KONCERT MEŠANEGA PEVSKEGA 
ZBORA SVOBODA MENGEŠ

V CERKVI V KOMENDI MEPZ SVOBODA MENGEŠ

JANUAR 10.1.2015 17.00
11. KROG 1. SNTL NTS MENGEŠ: NTK 
KEMA 1

TELOVADNICA ŠD PARTIZAN MENGEŠ ŠD PARTIZAN - NTS MENGEŠ

JANUAR 11.1.2015 10.00
KVALIFIKACIJE ZA DRŽAVNO PRVENSTVO 
KADETI, KADETINJE EKIPNO

TELOVADNICA OŠ MENGEŠ ŠD PARTIZAN - NTS MENGEŠ

JANUAR 24.1.2015 17.00
13. KROG 1. SNTL NTS MENGEŠ - NTK 
ARRIGONI EKIPNO

TELOVADNICA ŠD PARTIZAN MENGEŠ ŠD PARTIZAN - NTS MENGEŠ

JANUAR 31.1.2015 11.00
2. TEKMA MENGO POKAL (ROLETE KOSEC 
VSL)

KRANJSKA GORA (BRSNINA) SMUČARSKO DRUŠTVO MENGEŠ

Koledar dogodkov in prireditev v občini Mengeš - december 2014, januar 2015

OBČINA

december 2014Mengšan4

Seveda vsem najmlajšim želim, da jih obišče vsaj eden od 
dobrih mož, da jim prinese nekaj tistih stvari, ki so jih sami 
napisali in skrbno zaprto pismo oddali na okensko polico, v 
pričakovanju, da se bodo njihove želje izpolnile. Kaj pa naše 
želje? Želje po boljši in manj stresni prihodnosti? Tukaj nam 
dobri možje žal ne morejo pomagati, čeprav bi v tem trenut-
ku bila njihova pomoč zelo dobrodošla. Je že tako, kot pravi 
stari slovenski pregovor: »Kot si boš postlal, tako boš ležal«.
V mesecu decembru se bo zvrstilo kar nekaj prireditev, ena 
nam najbolj tradicionalnih je novoletni koncert Mengeške 
godbe skupaj s soorganizacijo Turističnega društva Mengeš. 
V soboto, dvajsetega decembra, bo na tržnem prostoru pred 
gasilsko-godbenim domom pester kulturno-zabavni program. 
Člani smučarskega društva Mengeš so izvedli svoj tradicio-
nalni sejem rabljene smučarske opreme, z željo, da bi tudi 
zima prispevala svoj delež predvsem v radost in zadovoljstvo 
tistih, ki uživajo v zimskih športih.
Tudi narava si rada privošči počitek, saj jo vedno bolj obre-
menjujemo. Res je, da si ob lepem vremenu vsi želimo iti na 
sprehod, na izlet, ob tem pa se nam zastavlja vprašanje, ali 
vsi zapustimo tisti delček prostora, ki smo na njem uživali 

Želja po boljši in manj 
stresni prihodnosti
Pa smo ga dočakali. Namreč »ta veseli december« ali, ka-
kor nekateri radi rečejo, nori december. Pojdimo po vrsti. 
Najmlajše je že obiskal eden od dobrih mož, dva pa sta še 
v pripravljenosti, da bosta ob koncu decembra razveselila 
naše najmlajše. Tudi mi, malo starejši oziroma starejši, radi 
vidimo, če se nas na ta dan kdo spomni, saj nas majhna 
pozornost razveseli in nam da vedeti, da so še ljudje, ki ne-
gujejo tradicijo in običaje.

čist oziroma brez naših odpadkov, ki so v naravi še zmerom 
prepogosto prisotni. V zadnjih letih nam vremenske ujme po-
šiljajo jasen signal, da je skrajni čas, da naš odnos do narave 
spremenimo od najmanjšega porabnika do največjih multi-
nacionalk. Žal si te nemalokrat zatiskajo oči, saj prepogosto 
prevlada kapital oziroma denar, ne glede na posledice, ki jih 
narava ob nepredvidenih dogodkih pušča za seboj. V priho-
dnje naj nam bo misel po ohranjanju narave izpolnjena želja, 
saj s svojim početjem lahko veliko pripomoremo k njenem 
izboljšanju.
Ob iztekajočem se letu vam želim v krogu družine prijetno 
preživete božične praznike, lepo praznovanje dneva samo-
stojnosti in enotnosti, v prihajajočem letu 2015 pa veliko 
zdravja, sreče in uspehov pri vašem vsakdanjem delu.

Franc Jerič, župan
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Obiskovala je podružnično šolo na Gori, osemletko pa dokon-
čala v Sodražici. Bila je pridna, marljiva in redoljubna učenka, 
rada se je učila pesmic, deklamirala in pela, všeč pa ji je bila 
tudi matematika.
Kasneje se je na mamino željo šla učit za kuharico v Marija-
nišče v Ljubljano. Končala je šolanje, dobila delo v Ljutomeru 
kot kuharica v delavski menzi. Komaj se je malo navadila dru-
gega okolja in dela, že je morala na hitro oditi domov. Sporo-
čili so ji, da ji je umrla mama. Tam je bila dobrega pol leta.
Ostala je sama z mlajšimi brati in postala njihova druga mati, 
skrbnica in zaupnica. Imela je šele enaindvajset let. Po vojni 
je spoznala Mirota Laha, v katerega se je zaljubila in se z njim 
1957 leta poročila. Kmalu je prijokala na svet prva hčerka 
Breda, kasneje pa še Mira in Jerneja.
Stanka je delala kot kuharica v gostišču pri Pošti v Domžalah 
vse do upokojitve. Nato sta se z možem preselila na Bloke, 
kjer sta ostala vse do moževe smrti.
Stanka se je kasneje sama odločila, da pojde v Dom počitka 
Mengeš, kjer sedaj rada bere, hodi na telovadbo, kvačka in 
se po potrebi pridruži pevskemu zboru pri vajah in nastopih.
Gospe Stanki je prišel voščit vse najboljše ob visokem jubileju 

Devetdeset let gospe Stanke Lah
Gospa Stanka Lah se je rodila 2. novembra 1924 v kraju Vagovka na dolenjskem, kot prvi otrok Antona in Frančiške Čampa. 
V nekajletnih presledkih so si sledili še trije otroci.

podžupan Občine Mengeš gospod Bogo Ropotar, v imenu 
Doma počitka Mengeš pa gospa Stanka Štrus, namestnica 
direktorice za področje oskrbe in nege, čestitke pa so ji izre-
kli tudi prisotni sostanovalci. Praznovanje je popestril domski 
pevski zbor, katerega članica je tudi Stanka Lah, na harmoni-
ko pa sta zaigrala gospod in gospa Jagodic.

Besedilo: Jerneja Lah in občinska uprava
Foto: Dom počitka Mengeš

Po hitrem postopku je bil sprejet Odlok o ustanovitvi delovnih 
teles občinskega sveta, na podlagi katerega se lahko imenujejo 
Odbor za statutarnopravne zadeve, Odbor za okolje in prostor, 
Odbor za družbene in društvene dejavnosti in Odbor za gospo-
darstvo, finance in proračun.
Sprejete so bile Smernice za izdelavo proračuna Občine Mengeš 
za leti 2015 in 2016, v katerih so opredeljene glavne investicije 
in drugi odhodki Občine.
Občinski svet je obravnaval predlog za imenovanje Nadzornega 

Druga seja občinskega sveta
Novoizvoljeni člani Občinskega sveta Občine Mengeš, ki so imeli konstitutivno sejo v oktobru, so zasedali na 2. seji 27. 
novembra 2014, na kateri so obravnavali osem točk potrjenega dnevnega reda. Občinski svet se je seznanil s Poročilom 
medobčinskega inšpektorata in redarstva za obdobje prvih devetih mesecev tega leta, ki ga je podala vodja Irena Kačnik. 
Komandir Policijske postaje Domžale Metod Vidmar je predstavil delo Policije in glavno problematiko kriminalitete na ob-
močju občine Mengeš.

odbora, Sveta za preventivo in vzgojo v cestnem prometu in Ko-
misije za podeljevanje priznanj.
Predloga sestave novega Nadzornega odbora Občinski svet ni po-
trdil, saj je Komisija po daljši razpravi o predlogu tega umaknila.
Druga dva predloga Komisije za mandatna vprašanja, volitve in 
imenovanja sta bila sprejeta.
Naslednja, 3. seja, bo 18. decembra 2014.

Besedilo: Občinska uprava

Stanki Lah je v imenu Občine vse najboljše ob visokem jubileju 
zaželel podžupan Bogo Ropotar
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INTERVJU

Ste že kot mladi imeli željo postati sli-
kopleskar?
V šoli sem se rad učil, bil odličen in 
me malarija ni preveč veselila. Zato 
sem obiskoval tehnično gradbeno šolo 
v Ljubljani za Bežigradom. Po srednji 
šoli sem šel na Varnostno tehnično 
fakulteto v Ljubljani in jo zaključil leta 
1998.

Družinska tradicija pa vas je vseeno 
prevzela?
Vseskozi sem kot mlad človek delal pri 
očetu Petru. Oče pa je bil slikopleskar 
in lahko povem, da imamo naslednje 
leto že petdesetletnico ustanovitve 
očetove obrti. Kot slikopleskar je delal 
do leta 1990, ko je iz zdravstvenih ra-
zlogov prenehal in se upokojil.

Na očeta ste zelo ponosni. Kaj vam 
je dal?
Oče naju je z bratom vseskozi vzgajal 
in učil skozi delo. Vedno je vztrajal, da 

Ko 
pleskarstvo 
postane 
umetnost

Rojen Mengšan Matjaž Majdič in soproga Suzana z družino živijo sredi mesta, kjer je tudi sedež podjetja Majdič d.o.o. 
Pred tridesetimi leti je nadaljeval družinsko tradicijo slikopleskarstva in je danes eden vodilnih strokovnjakov in izve-
dencev za tovrstna dela. Njegova poslovna zgodba je povzdignila slikopleskarska dela na vrhunski nivo in jim postavila 
temelje za najbolj zahtevne projekte. Njegova dela danes krasijo različne poslovne in zasebne zgradbe v Sloveniji.

sem delo naredil tako kot je treba in do 
konca. To je bila dobra vzgoja, ki mi je 
ostala vse do danes.

Kljub začetnemu nezanimanju za sli-
kopleskarstvo, ste šli po očetovi poti. 
Kdaj ste začeli z dejavnostjo kot sa-
mostojen obrtnik?
Svoj s.p. sem odprl že leta 1986 in 
registriral dejavnost slikopleskarstva. 

Leta 2008 sva z bratom Petrom od-
prla skupno podjetje Majdič d.o.o. 
Sem 60-odstotni lastnik, brat pa ima 
40-odstotno lastništvo. Ob ustanovitvi 
je imel svoj s.p. in kot takšen je bil ve-
liko manj »varen« kot d.o.o., predvsem 
pri večjih poslih. Ko sem odprl podje-
tje, sem ga povabil z rekom, da bova 
skupaj močnejša. Sprejel je ponujeno 
roko in tudi 40-odstotni delež, čeprav 

Številne nagrade iz 
pleskarskih tekmovanj
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na začetku ni bil preveč navdušen. 
Tako je on v novoustanovljenem pod-
jetju prevzel operativo, jaz pa poslovne 
zadeve in iskanje poslov. Tako uspešno 
delava še danes in se zelo dobro razu-
meva. Danes brat živi s svojo družino 
v Celju, kjer je doma njegova soproga.

Kako sodelujete z bratom danes?
Zelo dobro. Tudi pri delu se zelo do-
polnjujeva, saj imava podobne sliko-
pleskarske potege in zato lažje delava 
na istem projektu. Skupaj sva po cele 
dneve in tudi to se pozitivno pozna 
na najinem odnosu. Tako se zelo do-
bro poznava in so marsikatere zadeve 
včasih samoumevne. Tudi zasebno sva 
zelo povezana in si marsikatere dobri-
ne deliva.

Imate tudi stranke iz Celja?
Obvladujemo predvsem Ljubljansko 
kotlino z okolico, manj pa drugod po 
Sloveniji.

Kaj pa tujina?
V tujini ne delujemo veliko. 1989 smo 
delali projekt na Dunaju v sodelovanju 
z nekim italijanskim podjetjem, a na-
čeloma se držimo slovenskih strank. 

Vedno sem razmišljal tako: če imamo 
posel, ga imamo v takšnem dosegu, da 
se lahko po dnevno opravljenem delu 
vrnemo domov.

Vaše podjetje lahko predstavite kot 
družinsko, saj v njem dela več vaših 
družinskih članov.
Soproga Suzana je direktorica v podje-
tju že od ustanovitve 1998. Ko je pri-

šla k nam, je za svoje magistrsko delo 
na Ekonomski fakulteti uporabila moje 
podjetje in napisala zanimivo nalogo 
na temo Oblikovanje strategije podjetja 
Majdič. Tako žena vodi pisarniško delo 
in skrbi za papirologijo, računovodstvo 
pa opravlja sestra Majda v svojem ra-
čunovodskem servisu. Družinska pove-
zanost mi je prava osnova. V podjetju 
sem imel zaposlenega tudi svaka in 
nečaka. Oba sta danes samostojna, a 
še vedno sodelujemo. Delo v družini 
omogoča predvsem lažjo komunikaci-
jo.

Torej je to v redu, da je vse v družini?
Ko včasih rečeš kakšno preveč, je za-
mera na dveh koncih … Danes pa je 
v poslu ali družini potrebno veliko po-
trpljenja.

Imate tudi naslednika v družini?
Sin Tilen je šel v druge vode in študira 
laboratorijsko zobno protetiko. Ima še 
en izpit in se pripravlja na diplomo, hči 
Sara pa na Gea collegu študira smer 
podjetništvo in mogoče bo nekoč ona 
prevzela vajeti v podjetju.
Sin mi včasih pomaga pri delu in zato 
dobro pozna moj posel. Nikoli pa ni-
sem hotel vplivati na njegove odločitve.

Znani ste tudi kot strokovnjak in izve-
denec za slikopleskarska dela.
Leta 2001 sem naredil izpit za slikople-
skarskega mojstra na OOZ, leta 2008 
pa izpit za sodnega cenilca in izveden-
ca v obrtni dejavnosti. Kot cenilec in 
izvedenec veliko brezplačno svetujem. 
Predvsem pa sodelujem s Heliosom 

Matjaž in Suzana Majdič vodita 
uspešno družinsko podjetje

Obnavljajo tudi stara lesena okna, kovinske dele, napušče, 
izdelujemo tankoslojne fasade in podobna dela
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kot zunanji sodelavec pri aplikativnem 
razvoju. V laboratoriju rojene barve je 
potrebno dati na steno. Tako uporabno 
vrednost barv preverimo s praktičnimi 
poskusi. S Heliosom sodelujem že od 
leta 1997 in naše sodelovanje še traja.

Kako bi na kratko predstavili ponudbo 
storitev vašega podjetja?
Naše storitve so izključno s področja 
slikopleskarstva. Ko hišo zapustijo 
»knavfarji« in zidarji, smo na vrsti mi. 
Stene pogladimo, zbrusimo, impregni-
ramo in jim nadenemo končne oblekice 
v obliki lateksov in dekorativnih obde-
lav, kot so ometi, premazi in podobno. 
Obnavljamo tudi stara lesena okna, ko-
vinske dele, napušče, izdelujemo tan-
koslojne fasade in podobna dela.

Po čem ste prepoznani med stranka-
mi?
Največ po kakovostno opravljenem 
delu. Ko se dogovorimo, da pridemo, 

potem tudi pridemo. Torej naše vrline 
so točnost in kakovost opravljenega 
dela.

In kaj je posebnost vašega dela?
Pri našem delu ne delam po osem ur. 
Ko si v hiši, stranka želi čim prej kon-

čati in zato delamo dan in noč. Pri nas 
gredo stranke med pleskarskimi deli 
pogosto na dopust in ko se vrnejo, je 
popleskano in pospravljeno ter tako 
takoj primerno za bivanje. Pri samem 
delu zelo pazimo, da pred začetkom 
nanosa barve in materialov vse zašči-
timo.

Katera težava je najbolj pereča pri va-
šem poslovanju?
Največja težava je plačilna nediscipli-
na.

Kaj pa sama narava dela?
Naša obrt je takšna, kot pravi rek, »da 
vsaka baba lahko pomala«. Res je, da 
veliko lahko naredi vsak sam, toda ne-
katerih zadev pa le ne moreš narediti 
sam, tudi če imaš čopič in valček. Zah-
tevnejša dela zahtevajo dodatno znanje 
in veščine.

Kaj načrtujete v prihodnje?
Za začetek je potrebno preživeti krizno 
obdobje. Predvsem počakati, da se za-
deve na trgu stabilizirajo. Vztrajal bom 
pri manjših projektih. Predvsem pa 
moram svojim fantom zagotoviti delo 
in vrniti za vse, kar so mi v vseh letih 
pridelali in sem jim hvaležen.

Kako preživeti?
Čim več v družinskem sodelovanju. 
Delati je potrebno več kot običajno. 
Biti prisoten v čim več fazah delovne-
ga procesa. Biti potrpežljiv, varčen in 
neizprosen pri pogajanjih, kar pomeni 
držati se dogovorov in cen, ki so spre-
jete na nacionalni ravni. To pa omogo-
ča preživetje v današnjih težkih časih.

Besedilo in foto: Edvard Vrtačnik

Matjaž Majdič: »Danes se trudim predvsem svojim fantom zagotoviti delo in vrniti za 
vse, kar so mi v vseh letih pridelali in za kar sem jim hvaležen.«

Celoten kolektiv 
podjetja Majdič



ISKRICE V OČEH

Ravnatelj Milan Burkeljca je povedal, da v samem konceptu 
prireditve letos ni bilo bistvenih sprememb v primerjavi z lani. 
Osnoven namen je dobrodelnost, ki se predstavi z dogod-
kom, ki ga šola pripravi v sodelovanju z upravnim odborom 
šolskega sklada. Osnovni cilj je ozaveščanje otrok, da med 
nami živijo tudi otroci in družine, ki potrebujejo pomoč. Pri 
tem pa jim lahko vsi pomagamo. Včasih tudi z malenkostmi, 
kot je otroški izdelek, ki ga ponudimo obiskovalcu z name-
nom donacije v šolski sklad. Večino zbranega denarja se pod 
budnim očesom članov upravnega odbora sklada nameni v 
humanitarne namene za pomoč učencem. Smo pa na pri-
reditvi pripravili še nekaj spremljevalnih dejavnosti v obliki 
glasbenih točk učencev v telovadnici, pisanja lepih želja v 
mesecu decembru, druženja med učenci, starši, učitelji in 
obiskovalci.

Dobrota in veselje
Iskrica v očeh, pa ne samo otrok, ampak tudi učiteljic, staršev, obiskovalcev in vseh, ki so v sredo, 3. decembra, na kakršen 
koli način sodelovali na tradicionalnem decembrskem dobrodelnem sejmu na Osnovni šoli Mengeš. Potekal je v organizaciji 
šole na pobudo šolskega sklada, ki je na tej šoli zelo aktiven. Pisani praznični izdelki so skupaj z nasmejanimi obrazi za 
nekaj ur napolnili šolsko avlo in telovadnico.

Dogodek so na šoli letos začeli pripravljati že v začetku novem-
bra, en cel dan so namenili prav pripravam, vse pa je bilo na 
koncu odvisno od učiteljev in otrok. Sodelovali so vsi razredi, od 
prvega do devetega in vsak razred je imel svojo stojnico. Letos 
so zbrali okoli pet tisoč evrov, kar je podoben znesek kot v pred-
hodnih letih. So pa, po besedah ravnatelja, zadovoljni glede na 
čase, kakršni so. To še vedno pomeni, da obiskovalci vedo, da 
gre njihov nakup v dober namen. Letos so sodelovali tudi člani 
turističnega društva in že v času priprav izvedli delavnico izde-
lovanja prazničnih aranžmajev ter bili prisotni na samem sejmu.
Upravni odbor in šola sta hvaležna vsem udeležencem, ker s 
tem omogočajo šolskemu skladu, da še naprej uresničuje svoje 
poslanstvo, je zaključil Burkeljca.

Besedilo in foto: E. V.

Iskrice so bile tudi na strani prodajalcev

Ravnatelj Milan Burkeljca je ponosen 
na svoje učence

Gneča je bila že na vhodu Tudi župnik 
Janez Avsenik 
s polnimi roka-
mi izdelkov

Najmlajši in 
najbolj prisrčni



Najtežje je izbrati pravi čevelj za svoje-
ga nadebudneža

REPORTAŽA

Z novo lokacijo so bili obiskovalci zelo zadovoljni, saj se proda-
ja ni izvajala zunaj, kot prejšnja leta, ampak v notranjih ogre-
vanih prostorih, kar je bolj prijazno do kupcev, ki preizkušajo 
opremo. Za tiste, ki ste zamudili ugodno ponudbo, se lahko 
na sejmu oglasite ponovno prihodnje leto na koncu novembra.

Besedilo: Klemen Kosec
Foto: E. V.

Sejem rabljene 
smučarske 
opreme
29. novembra smo organizirali tradicionalni smučarski sejem 
rabljene opreme. Ta je potekal na novi lokaciji, na mestu bi-
vše trgovine Frema. Glede na obisk in prodajo je zanimanja 
za rabljeno opremo vsako leto veliko.

Izbira pancarjev 
je bila kar velika

Na začetku so vsi ponujeni 
izdelki dobili svojo številko

Zadovoljstvo ob nakupu novih 
smuči, pa še z rožicami

Z nakupom tudi 
strokovni nasveti

V majhnem prostoru je hitro postalo pretesno



MENGEŠKI UTRIP

11

V okviru tega natečaja smo se v skupini Pikapolonice iz 
Vrtca Mengeš, Enote Gobica, prijavili na delavnico »Od zrna 
do kruha«. Cilj tega projekta je pridobivanje praktičnega in 
faktografskega znanja o prehrani ter preizkus lastnih spo-
sobnosti v pripravi tako osnovnega živila, kot je kruh. Pred 
samo izvedbo delavnice smo z otroki v skupini precej časa 
namenili pogovoru o kruhu, njegovih sestavinah in sami 
pripravi. V ta namen smo najprej obiskali knjižnico, kjer 
smo poslušali pravljico o peki. V skupini smo se naučili 
tudi pesmico o kruhu pesnika Janeza Bitenca. Pa je končno 
prišel dan, ko nas je obiskala prijazna gospa Tanja, ki je 
pripravila za nas delavnico mletja žita in peke kruha. Otroci 
so se najprej spoznali z nekaj osnovnimi vrstami žitaric, 
iz katerih običajno meljemo moko za peko kruha. V veliko 
skledo je gospa Tanja najprej stresla vse sestavine, otroci 
pa so ji pomagali pri mešanju teh sestavin. Prvo testo je 
bilo pripravljeno za vzhajanje. Medtem pa je že vsakemu od 
otrok zamesila svoj košček testa, da ga je lahko pregnetel. 
Male hlebčke smo naložili v pekač in jih odpeljali v kuhi-

Od zrna do kruha
Društvo Planet Zemlja je tudi letos razpisalo vseslovenski natečaj za pridobitev naziva Planetu Zemlja prijazen vrtec, s kate-
rim želijo doseči, da bi odgovoren odnos do sočloveka, vseh živih bitij in narave postal način življenja.

njo. Kasneje nam je pokazala postopek mletja zrna, ki so 
ga uporabljali nekoč. Tako so otroci sami poskusili, kako iz 
zrna nastane moka s pomočjo mlinskih kamnov in kasneje 
s pomočjo posebnega mlinčka. Takratni postopki so bili res 
zamudni  in dolgotrajni.
Otroci so spečene hlebčke še tople odnesli domov. To pa še 
ni vse! Zjutraj so nam naše kuharice za zajtrk postregle še z 
vročim kruhom, ki smo ga zamesili dan poprej.
Naš projekt pa se je zavlekel še v ves november. Tako smo 
obiskali tudi pekarno v Mengšu in uživali v vonjavah sveže 
pečenega kruha, peciva in raznih štručk. V skupini smo pe-
kli tudi piškotke in konec meseca izdelali likovna dela, ki so 
vsebovala različna zrna za peko.
Bil je krasen mesec, otroci so zelo uživali v vseh dejavnostih 
in aktivno sodelovali pri tem projektu. Predvsem pa smo 
naredili krasen uvod v praznični december, ko bo po vseh 
kuhinjah dišalo po piškotih, potici in drugih dobrotah.

Besedilo in foto: Mojca Zupančič

Pripravile smo točko Ain't been done (Unikatno), kjer smo na 
hip hop ritme znanih hitov, kot so »Bang, bang«, »All about 
that bass« in»LA love«, pripravile točko prepleteno z različ-
nimi hip hop stili.
Letos izvajamo plesne vaje za tri starostne skupine: Od 3 do 
5 let, od 6 do 8 let in od 9 do 14 let. Vabljeni novi plesalci! 
Mi pa se že intenzivno pripravljamo na božični nastop, ki bo 
20. decembra v ŠD Partizan Mengeš.

Besedilo in foto: Sanja Tomšič

Yes team in Sonce za vse
21. novembra je v Špasteatru potekala tradicionalna dobrodelna prireditev Sonce za vse. Yes team smo se je z veseljem 
udeležile in prispevale k pestrosti programa.

Nastop v Špasteatru
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Ta poseben dogodek se je odvijal 21. novembra 2014 v enoti 
Gobica, v skupini Navihančkov.  S svojim obiskom so nas 
razveselili podžupan  Božo Ropotar, Tanja Arih Korošec, če-
belarji Jože Boštjančič, Franc Pavrič, Matej Blejec in Anton 
Tomec, iz sosednje Avstrije pa je posebej za to priložnost 
prišel čebelar Johann Gruscher.
Otroci so gostom pripravili poseben program. V prijetnem 
vzdušju, ob pesmi in zvokih harmonike, smo se vrnili v čas, 
ko je stari čebelar ponosno in skrbno čuval svoje čebelice, ki 
so mu njegov trud poplačale z medom. Ugotovili smo, da so 

Tradicionalni slovenski zajtrk v Vrtcu Gobica
Vrtec Mengeš že nekaj let sodeluje v vseslovenskem projektu Tradicionalni slovenski zajtrk. Namen tega projekta je pred-
staviti pomen lokalnega kmetijstva in čebelarstva nasploh ter spodbujati k  pravilni in zdravi prehrani.

čebele še kako pomembne za ljudi in naravo. O tem so otroci 
poklepetali s čebelarji, ki so nam predstavili čebelarsko opre-
mo, pripomočke in čebelje izdelke.
Nato pa smo sedli k skupnemu »tradicionalnemu slovenske-
mu zajtrku«, ki so ga sestavljali: kruh, med, maslo, jabolka 
in mleko – vse slovenskega porekla.
Tega dne otroci prav zagotovo ne bodo pozabili. 

Besedilo: Mateja Gubanc
Foto: Jernej Ogorevc

V času, ko to pišem, s predsednico MC Mengeš Blanko Tom-
šič pripravljamo že tretjo delavnico, ko se bo vključila nova 
prostovoljka, Vesna Stepišnik, ki je, tako kot jaz,  NLP coach.
Vse štiri druži želja pomagati mladim pri ozaveščanju svojih 
sposobnosti, postavljanju ciljev in doseganju novih in novih 
uspehov.

Kako uspeti II
V začetku novembra smo v Mladinskem centru izvedli drugo delavnico Kako uspeti II s podnaslovom Uspešnost in identiteta 
posameznika. Pridružila se nam je prostovoljka Alenka Zdešar, ki je med drugim tudi life coach.

Zanimivo je, da se tovrstnih delavnic najraje udeležujejo mla-
di, ki že sicer veliko razmišljajo o svoji življenjski poti in se 
zavedajo, kako zelo jih bogatijo nova spoznanja o sebi. Tokrat 
smo se pogovarjali, kaj sploh je identiteta posameznika, kako 
pomembno je, da se vprašamo, kdo smo, kaj nas označuje 
kot osebo, katere lastnosti, prepričanja in vrednote imamo, 
kakšen je naš karakter, kašne so naše sposobnosti, ali pre-
poznamo čustvena stanja, v katerih se nahajamo ... in kako 
vse to uporabimo na poti do uspeha.
Pristen odnos, ki smo ga vzpostavili med delavnico, je pri-
speval k iskrenosti pogovora in raziskovanju bogastva člove-
škega potenciala. Zavedanje, da je v nas samih moč, ki nam 
daje zagon in motivacijo za delo, je ključnega pomena za 
uspeh. S tem so se strinjali vsi udeleženci in povedali, kako 
jim tovrstna izobraževanja pomagajo graditi pozitivno samo-
podobo in zdravo samozavest.

Besedilo in foto: Silva Abram

Pomembno zavedanje, da je v nas samih 
moč, ki nam daje zagon in motivacijo za delo
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Točno na njegov večer in ob točno napovedani uri je s svojim 
spremstvom – sv. Antonom, angelčki in tudi tistimi zoprni-
mi parkeljni – vstopil v dvorano gasilsko-kulturnega doma 
in sprožil velik aplavz. Zaradi kosmatincev iz pekla je bilo 
zaznati nekaj strahu. Ampak tudi ti morajo biti, če ne zaradi 
drugega, pa v poduk porednim otrokom, toda teh v Loki ni 
veliko. Ali skoraj nič! In kdo pa naj bi nosil koš ostarelemu 
Miklavžu, če ne parkeljni? Sv. Anton ali drobceni angelčki? 
Dajte no! Zato pridejo črnuhi z dolgimi rdečimi jeziki Mi-
klavžu še kako prav!
Potem ko se je sveti dobrotnik malo razgledal po dvorani in 
pozdravljal mlado in staro, je sprejel vsakega otroka posebej, 
z njim malo pokramljal in mu izročil darilce, v katerem je bil 
čisto pravi nahrbtnik in čisto malo sladkarij. Ob koncu se je 
poslovil, rekoč, da bo prišel tudi drugo leto, če ga bo le Kul-

Sv. Miklavž 
je prišel v Loko 
ob napovedani uri
Tudi letošnji Miklavžev večer je bil za loške otroke prijeten 
in poln presenečenj, hkrati pa zelo vesel, saj so bila priča-
kovanja najmlajših izpolnjena. Glasba harmonikarja Anžeja 
in prijetna vprašanja in domislice dveh animatork – Kaje in 
Urške, so med malčki povzročili prijetno vzdušje, tako da so 
dobre volje pričakali sv. Miklavža.

Že sam uvodni pogovor z vzgojiteljico Matejo je ponudil ši-
roko paleto razmišljanja. Vem, da že predšolski otroci veliko 
zanjo. Igrače in pripomočki za delo so vse bolj sodobni in 
tehnično dovršeni. Vzgojno učni program vzgojiteljic je vse-
binsko zahtevnejši in prilagojen sodobnejšim razmeram.
In v ta program naj bi vključile nekaj iz starih časov; navade, 
običaje in pesmi domačega kraja. Kako lepo in prav!
Določili sva datum srečanja, sama pa sem začela sestavljati 
program, ki naj bi potekal bolj kot igra. Jesen je in lahko 
pripravim tako priljubljen običaj – ličkanje.
Na njivi sem nabrala koruzne štoke, kot se reče po dolenjsko. 
Mateja in Petra sta jih odnesli v primerno pripravljen prostor. 
Stresli sta jih na kup tako, kot so bili koruzni storži na kmeč-
kem podu. Vsak otrok je vzel svoj storž in začeli smo ličkati. 
Mateja je zvezala po dva skupaj. Med ličkanjem smo se nau-
čili, da zrna ne smemo potiskati v nos in ušesa. Povedali so, 
da v mlinu koruzna zrna zmeljejo v moko. Tedaj je Filip rekel: 
»Jaz sem že jedel žgance. Skuha jih mama Milena«.
Na kmetijah so ličkali v večernih urah. Med tem so si pripo-
vedovali zgodbe o coprnicah, čarovnicah, o ajdovskih dekli-
cah in prepevali pesmi.

Z navihančki smo obnovili star običaj
Jesensko srečanje z navihančki, tako se imenuje skupina otrok v vrtcu, ki bo šla kmalu v šolo, mi je bilo zelo prijetno doživetje.

Tudi mi smo se naučili pesmico »Na planinacah lušno biti«. 
Zelo hitro so se naučili besedilo. Med učenjem smo tudi ra-
čunali. Smešno jim je tudi bilo besedilo »Pastirica žgance 
kuha, notri pade ena muha«.
Ves čas so bili zelo pridni in zelo sodelovali. Zapeli smo! Da 
bi premagali utrujenost, smo še potelovadili.
Ko so delavci koruzo zličkali, so na podu še zaplesali. Mi 
nismo plesali polke ne valčka. Naučili in zaplesali smo ples 
»Ob bistrem potočku je mlin«.
Z rahlim namigom sta Mateja in Petra postavili navihančke 
v pare. Prav prijetno so me presenetili, ko so hitro prijeli 
deklice za soplesalke! Hitro smo odplesali prvi ples. Vzgoji-
teljici sta za počitek navihančkov dejali, naj malo ležejo in se 
odpočijejo.
Po kratkem počitku smo se naučili še nekaj plesnih korakov. 
Na moje petje »la, la, la, lalala – la« so rašplo zaplesali odlič-
no. Svoj par sta imeli tudi Mateja in Petra.
Med svojim delom naj vzgojiteljici pojeta in plešeta s svojimi 
navihančki še naprej.

Besedilo Štefka Mlakar

turno društvo Antona Lobode povabilo in mu naročilo darila. 
Veselo je pomahal v slovo in s svojim spremstvom odhitel v 
temno noč še k drugim otrokom, ki so ga prav gotovo tudi 
težko čakali.

Besedilo in foto: Jože Brojan

Miklavž je pozdravil vsakega otroka posebej

Parkeljni so nagnali strah v kosti
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Tokrat smo jih gostili domžalski veterani osamosvojitvene 
vojne. Srečanje je bilo zadnjo soboto v novembru v hotelu 
Krona v Domžalah. Svojce smo sprejeli družno z vodstvom 
PVD Sever (policijsko združenje) in študenti organizacijo iz 
Maribora, ki so bili pred dobrim desetletjem prvi pobudniki 
tega srečanja.
Po kratkih nagovorih so dekleta iz glasbene skupine Dotik za-
pele nekaj slovenskih pesmi, kar je bilo vsem prisotnim zelo 
všeč. Mariborski študenti pa so pripravili priložnostna darila 
za vse družine, ki so se srečanja udeležile.
Uniformiranci smo se pomešali med svojce in ob kosilu ter 
po njem smo se spoznavali in izmenjavali svoje izkušnje. Sli-

Tradicionalno srečanje svojcev padlih 
v vojni za Slovenijo
Vsako leto Zveza veteranov vojne za Slovenijo povabi svojce padlih v vojni za Slovenijo na srečanje, na katerem je večji 
poudarek na neformalnem druženju.

šali smo marsikatero zgodbo, ki jo je napisalo življenje in ji  
je osamosvojitvena vojna dala določen pomen. Svojci padlih, 
bodisi starši, žene ali otroci so kljub veliki življenjski tragediji, 
ki so jo preživljali pred dobrimi triindvajsetimi leti, vedri in 
prijetni ljudje. A globoko v njih še vedno tli praznina, ki je ni 
moč zapolniti, ne z besedo ne z mislijo. Med povabljenci iz 
vse Slovenije je bila tudi Mojca Peperko, žena veterana vojne 
1991, ki je padel v trzinskem spopadu 27. junija 1991.
Ob slovesu smo ugotovili, da smo skupaj preživeli prijetno 
popoldne in da se ob priliki zopet srečamo.

Besedilo in foto: Janez Gregorič

Predvajamo filme različnih žanrov, enkrat na mesec pa pri-
dejo na svoj račun mlajši obiskovalci in ljubitelji animiranih 
filmov. Ogledi filmov so brezplačni, s projekcijo na velikem 
platnu in v domačem vzdušju Mladinskega centra Mengeš, 
poskrbljeno pa je tudi za nepogrešljive kokice in osvežilne pi-
jače. Informacije o filmih najdete na letakih v Knjižnici Men-
geš, oglasni deski Mladinskega centra in na Facebook Dru-
štva AIA. Letos smo si ogledali Igre lakote, Lego movie, How 
to train your dragon, Maleficent, Edge of tomorrow, Sammy’s 
adventure in druge. Vodja projekta je Sara Petrovčič, ki ji 
lahko preko FB posredujete svoje ideje. Vljudno vabljeni v 
Mladinski center Mengeš!

Besedilo in foto: Blanka Tomšič

Filmski večeri v Mladincu
Dvakrat na mesec se v Mladincu odvijajo Filmski večeri (Movie nights), ki se jih udeležujejo obiskovalci vseh starosti.

Udeleženci srečanja pred hotelom Krona

Filmski večeri so vedno bolj obiskani



Srečanje barmanov je potekalo v Hotelu Eberle na hribu Sv. 
Magdalene, med vinogradi s pogledom na mestece Bolzano. 
Priprave na tekmovanje so se pričele z udeležbo sejma go-
stinstva in hotelirstva. Barmani so z uporabo svoje barman-
ske opreme morali v času dveh ur iz lokalnih pijač, ki so bile 
tam na razpolago, sestaviti recepturo koktajla za tekmovanje, 
ki je potekalo v večernih urah v nočnem klubu Miro. Prav 
tako so morali barmani svojo izvirnost za dekoracijo dokazati 
s sadjem in ostalimi zelišči, ki so bila tam na voljo.
Tomaž je za pripravo koktajla uporabil gin, likerje z okusom 
jabolka, marelice in breskve ter peneče vino. Koktajl je tako 
imel zelo prijetno in močno aromo, odličen okus in zanimivo 
barvo. Za dekoracijo je uporabil rezine jabolka, lupino poma-
ranče in zelene liste. Koktajl, postrežen v kozarcu za peneče 
vino, je bil zelo eleganten. Strokovno je delal zelo natančno 
in časovno zelo hitro, saj je od desetih minut za pripravo šti-
rih koktajlov porabil le pet minut časa. Ocenjevanje priprave 
koktajla je potekala s strani strokovne komisije za strokov-
nost priprave in s strani tričlanske komisije, ki sta ocenjevali 
aromo, okus in izgled ter celotno izvedbo priprave koktajla. 
Pri celotnem seštevku je Tomažu zmanjkalo le sedem točk 
za tretje mesto.

Tomaž Fartek osvojil 
odlično četrto mesto 
na tekmovanju 
najboljših barmanov
Na osebno povabilo barmanke Marion Reichegger z južne 
Tirolske se je naš barman Tomaž Fartek iz Mengša od 22. do 
24. oktobra 2014 v Bolzanu prvič udeležil mednarodnega 
tekmovanja (International Castle Cocktail Cup 2014) v me-
šanju mešanih pijač na južnem Tirolskem, kjer je med se-
demnajstimi udeleženci tekmovanja iz Avstrije, Italije, Nem-
čije, Poljske, Norveške, Hrvaške, Slovaške ... osvojil odlično 
četrto mesto.

Odlično mednarodno tekmovanje in prijetno druženje z bar-
mani iz ostalih držav je tako našemu Tomažu omogočilo po-
novno pridobiti nove izkušnje pri pripravi mešanih barskih 
pijač in pri pripravi izvrstnih dekoracij.

Besedilo in fotografije: Sabrina Žonta

DOSEŽKI

Zbrani tekmovalci

Štirje v petih minutah

Koktajl iz gina, likerja z okusom jabolka, 
marelice in breskve ter penečega vina



OBVESTILO!
Zaradi vse večje brezposelnosti in poslabšanja finančnega 
stanja se vse več družin iz naše občine obrača na našo 
organizacijo s prošnjami za finančno pomoč. Zato se je 
odbor OORK odločil, da letos ne bomo delili novoletnih 
paketov, namenjenim starejšim občanom. 
Denar bomo namenili za plačilo položnic socialno ogro-
ženim družinam, nekaj sredstev pa smo namenili tudi za 
poplavljena področja po Sloveniji.

Majda Trobec
Predsednica OORK Mengeš

Člani OORK Mengeš želimo vsem
občanom naše občine vesele praznike 
ter zdravo in zadovoljno leto 2015.

OO Rdeči križ Mengeš

december 2014
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GOSPODARSTVO

Kaj o skupini za podjetniško mreženje BNI Bistrica pravi 
njen predsednik in direktor Avto Debevc? 
»Vabim vse okoliške podjetnike, da nas obiščejo na enem 
izmed naših torkovih sestankov v Domžalah. Prepričan sem, 
da bodo tam lahko zaznali veliko poslovnih priložnosti zase. 
Osebno mi naši torkovi sestanki pomenijo najproduktivnejši 
delovni dan v tednu z veliko novih poslovnih priložnosti in 
idej,« pravi Miha Debevc.

S poslovnim mreženjem do novih priložnosti
To prelomnico so podjetniki skupine za podjetniško mreženje, BNI Bistrica, ki pokriva tudi podjetnike iz Mengša, proslavili na nji-
hovem tedenskem sestanku, v torek, 4. novembra, v restavraciji Park v Domžalah. Na sestanku so si člani izmenjali napotnice, ki 
pomenijo poslovne priložnosti za člane – potencialne nove stranke. Deležni so bili tudi presenečenja – torte, s katerim so proslavili 
pretekle sklenjene posle in dobili zagon za nadaljnjo iskanje novih strank. Podjetniki BNI Bistrica vsekakor predstavljajo inspiracijo 
drugim lokalnim podjetnikom, da se s proaktivnim delovanjem in povezovanjem tudi v kriznih razmerah da uspeti.

Kaj je BNI
BNI je največja organizacija na svetu za poslovno in podje-
tniško mreženje. Svojim članom nudi možnost za pridobi-
vanje novih strank, kontaktov in izmenjavo idej. V Sloveniji 
je v BNI vključenih že več kot 350 podjetij, ki so samo v 
zadnjih 12 mesecih s posli, pridobljenimi v BNI skupinah, 
pridobili več kot 5 mio evrov neto prometa.

Bistrica povezuje tudi mengeške podjetnike
BNI Bistrica deluje v Domžalah in združuje 24 podjetnikov 
iz Domžal, Kamnika, Moravč, Lukovice, Trzina, Mengša in 
nekaterih drugih krajev. Ustanovljena je bila marca 2014 in 
od takrat z medsebojnim sodelovanjem dosegla svojih prvih 
500.000 evrov sklenjenih novih poslov in s tem prispevala k 
spodbuditvi lokalnega gospodarstva. Med podjetniki so tiskar, 
fotograf, zavarovalničarka in predstavniki mnogih drugih po-
klicev. Podjetniki se dobivajo na tedenskih jutranjih sestankih 
(vsak torek ob 7. uri), kjer se pogovarjajo o potencialnih stran-
kah in kontaktih, ki jih išče vsak izmed članov in si prek oseb-
nih priporočil ljudem, s katerimi člani vsakodnevno komunici-
rajo, pomagajo do novih poslov. Načelo delovanja vseh BNI 
skupin je: »Givers Gain« oz. »kdor daje, pridobiva«, torej gre za 
vzajemno medsebojno pomoč. Bistveno pa je, da ob pridobitvi 
nove stranke nihče nikomur ne plača nobene provizije.
Skupino tedensko obiščejo tudi obiskovalci – kvalitetni pod-
jetniki, ki jih zanima proaktivno pridobivanje novih strank in 
razmišljajo o pridružitvi BNI-ju. Trenutno je znotraj skupine 
še nekaj poklicnih kategorij, ki še niso zasedene – kar pred-
stavlja priložnost za električarja, cvetličarja, frizerja, nepre-
mičninskega agenta in še nekaj drugih poklicev.

Besedilo in foto: Nina Babnik
Miha Debevc zaupa v poslovno mreženje
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Potrošnik je torej tisti, ki izbira pravni naslov, iz katerega bo v 
posameznem primeru uveljavljal svoje pravice in ta izbira mu 
ne sme biti vsiljena. Ravnanje prodajalcev, ki potrošnikom 
nočejo priznati pravic iz jamčevanja, temveč zatrjujejo, da 

Niste zadovoljni s 
kupljenim izdelkom? 
Uveljavite svoje 
pravice.
V okviru izvajanja javne službe svetovanja potrošnikom smo 
zaznali, da prodajalci potrošnikom pogosto vsiljujejo garan-
cijsko popravilo in jim ne želijo priznati zahtevkov na podlagi 
odgovornosti prodajalca za stvarne napake (jamstva), ki po-
trošnikom omogoča več pravic. Odgovornost prodajalca za 
stvarne napake je primarno varstvo potrošnikov v primeru 
napak, obvezna garancija pa predstavlja le dodatno varstvo, 
ki ga pozna samo slovenski pravni sistem.

Ob Evropskem tednu zmanjševanja odpadkov komunalna 
podjetja skupaj opozorila na količino zavržene hrane 
Eden izmed ciljev pobude komunalnih podjetij je tudi zmanj-
šati količino zavržene hrane. V svetu namreč vsako leto za-
vržemo 1,3 milijarde ton hrane, kar je približno tretjina vse 
hrane. Samo v Sloveniji smo v letu 2011 zavrgli skoraj 170 
tisoč ton hrane, kar pomeni približno 82 kilogramov na pre-
bivalca. Ob Evropskem tednu zmanjševanja odpadkov, ki je 
bil letos posvečen prav tej problematiki, so zato številna ko-
munalna podjetja v okviru skupne pobude pripravila prikaz 
82 kilogramov različnih živil, kar je povprečna količina na 
prebivalca, ki zaradi preveč pridelane, nakupljene ali sku-
hane hrane pristane v zabojnikih za odpadke, na kompostu 
in celo v kanalizaciji. Akciji, s katero so komunalna podjetja 
želela ljudi opozoriti na problematiko zavržene hrane in jih 
spodbuditi k odgovornejši, trajnostno naravnani potrošnji, se 
je pridružilo tudi Javno komunalno podjetje Prodnik.

Podprimo odgovorno 
potrošnjo, ponovno 
uporabo in pitje vode 
iz pipe
Slovenska komunalna podjetja se zavedajo svoje odgovorno-
sti za spodbujanje trajnostnega razvoja, obenem pa tudi mo-
žnosti vplivanja na vedenje svojih uporabnikov, zato so pod 
okriljem Zbornice komunalnega gospodarstva oblikovala po-
budo Skupaj za boljšo družbo. Pobudi, s katero komunalna 
podjetja želijo spodbuditi posameznike k ravnanju z načeli 
trajnostnega razvoja, predvsem k preprečevanju nastajanja 
odpadkov, ponovni uporabi, odgovorni potrošnji, ohranjanju 
naravnih virov in pitju vode iz pipe, se pridružuje tudi Javno 
komunalno podjetje Prodnik.

Marsikdo je ob pogledu na količino hrane, ki naj bi jo v pov-
prečju letno zavrgel posameznik, odkimal, da sam zagotovo 
ne zavrže toliko hrane. A če pomislimo, da 82 kilogramov 
letno pomeni nekaj manj kot četrtino kilograma dnevno, po-
datek postane bolj verjeten.

In kako lahko spremenimo svoj odnos in zmanjšamo količi-
no zavržene hrane?
Načrtujte svoje nakupe. Preverite, katere sestavine že ima-
te doma, nato napišite seznam živil, ki jih še potrebujete. 
Kupujte nepakirano sadje in zelenjavo, saj tako lahko kupite 
ravno toliko, kolikor potrebujete.
Preverite datume. Če živila ne potrebujete takoj, izberite raje 
živilo z daljšim datumom uporabe ali pa ga kupite, ko ga 
boste res potrebovali. Ob tem je dobro vedeti, da so živilski 
izdelki z oznako »uporabno najmanj do« varni za uporabo 
tudi po datumu, navedenem ob oznaki. 
Poskrbite za ustrezno vzdrževanje hladilnika. Preverite te-
snila in temperaturo hladilnika. Da bi hrana dolgo ostala sve-
ža, jo je treba shranjevati na temperaturi od 1 do 5 °C.
Poskrbite za red v hladilniku. Novo kupljene izdelke postavi-
te zadaj, izdelke, ki so že v hladilniku, pa premestite naprej.
Uporabite ostanke hrane. Ostanke hrane lahko uporabite za 
malico ali večerjo naslednji dan ali jih zamrznete. Iz sadja 
lahko naredite sok ali sladico, iz manj sveže zelenjave pa lah-
ko pripravite juho. Tudi kulinarični portali in forumi ponujajo 
obilo idej, kako porabiti kuhane testenine, krompir ipd.
Hrano zamrznite. Odvečne obroke lahko zamrznete in jih 
uporabite takrat, ko nimate časa, da bi pripravili cel obrok 
ali ste preveč utrujeni, da bi kaj skuhali. Enako lahko storite 
z večjo količino kruha, mesa ali zelenjave.

Besedilo in foto: Javno komunalno podjetje Prodnik
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V petek, 28. novembra, sem imela v Mladinskem centru Men-
geš predavanje z naslovom Zasvojenost – ena bolezen, mno-
go oblik. Predstavila sem sodoben širok koncept razumevanja 
zasvojenosti, v katerega lahko vključimo vse oblike zasvoje-
nosti. Razumevanje fenomena zasvojenosti vpliva na javno 
mnenje o zasvojenih, o zdravljenju in o uspešnosti zdravljenja.  
V uvodnem delu sem razjasnila nekaj temeljnih pojmov, ki 
se uporabljajo v zvezi z zasvojenostmi, da bi se v prihodnje 
lahko izognili neprimerni uporabi nekaterih izmed njih in za-
vajajočim delitvam zasvojenosti na težje in lažje. Opredelila 
sem, kaj pomeni »droga« v širokem konceptu razumevanja 
zasvojenosti oz. kaj vse nas lahko zasvoji. Zasvojenosti niso 
povezane samo s kemičnimi snovmi, ki jih vnašamo v telo, 
ampak droga lahko postane vsaka snov ali postopek, ki vpli-
va na spreminjanje stanja zavesti. Za tiste posameznike, ki 
so posebej ranljivi ali dovzetni za razvoj zasvojenosti, lahko 
postanejo droga lastne možganske kemikalije, ki povzročajo 
značilno spremembo razpoloženja in se sproščajo ob opravlja-
nju dolečenih aktivnosti ali postopkov. Na ta način si lahko 
razložimo ne-kemične oz. psihične zasvojenosti – zasvojenosti 
z igrami na srečo, s hrano, s spolnostjo, z računalnikom in 
internetom, z delom, s športom in drugimi vedenji. 
V osrednjem delu sem predstavila zasvojenost kot bolezen in 
poudarila, da pri zasvojenosti ne gre za izbiro. Zasvojeni ve-

Zasvojenost – ena 
bolezen, mnogo oblik
Zasvojenosti pogosto prepozno in neustrezno obravnavamo. 
V družbi še vedno obstajajo nejasne ali dvoumne predstave o 
tem, kaj je zasvojenost in katera vedenja lahko obravnavamo 
kot zasvojena. Kje so meje med normalnim oz. zdravim in 
nenormalnim oz. bolezenskim vedenjem? Je zasvojenost na-
čin življenja, nezdrav življenjski slog, za katerega se je oseba 
odločila po svoji volji, ali bolezen?

lahko popravijo blago samo na podlagi garancije, predsta-
vlja zavajajočo poslovno prakso, ki je v skladu z Zakonom o 
varstvu potrošnikov pred nepoštenimi poslovnimi praksami 
prepovedana. Tržni inšpektorat RS, ki je pristojen za nadzor, 
lahko takšno prakso prodajalcev sankcionira z globo zaradi 
prekrška ter z odločbo prepove uporabo takšne prakse.
Potrošnikom svetujemo, da prvih šest mesecev po nakupu 
uveljavljajo svoje pravice na podlagi odgovornosti prodajalca 
za stvarne napake, predvsem zato, ker je rok za izpolnitev 
zahtevka osem dni (pri garanciji petinštirideset dni), in ker 
lahko potrošnik izbira med štirimi zahtevki (odprava napake, 
zamenjava blaga z novim brezhibnim, znižanje kupnine v so-
razmerju z napako ali vračilo kupnine) iz 37c. člena Zakona 
o varstvu potrošnikov. Pri garanciji pa te izbire nima, ker se 
lahko pravice iz garancije uveljavljajo samo po vrstnem redu 
in zato je najprej na vrsti brezplačna odprava napak, ki lahko 
traja tudi petinštirideset dni.

Besedilo: Sektor za varstvo potrošnikov in konkurence

denjski vzorci so po novi opredelitvi Ameriškega združenja za 
medicino zasvojenosti samo pojavne oblike bolezni, ki obse-
gajo različne predele možganov. Posledica bolezni so motnje 
v mišljenju, čustvovanju in zaznavanju, kar lahko ljudi prisili, 
da izbero vedenjske vzorce, za katere sami dobro vedo, da jim 
škodijo, a jih ponavljajo in jih ne morejo opustiti, ker bi sicer 
doživeli psihično in telesno abstinenčno reakcijo. Spoznanja, 
da je zasvojenost kronična motnja v delovanju možganov, 
bio-psiho-socialna motnja, kronična in recidivantna bolezen, 
bistveno vplivajo na način soočanja z zasvojenostjo in načine 
zdravljenja. 
Da bi lažje in hitreje prepoznali opozorilne znake, ki razkriva-
jo zasvojenost, sem podrobno predstavila skupne značilnosti 
vseh zasvojenosti oz. znake zasvojenosti, v nadaljevanju pa 
sem osvetlila tudi dejavnike za razvoj zasvojenosti in sam po-
tek razvoja zasvojenosti, posledice zasvojenosti in tudi nekaj 
besed o zdravljenju. Zasvojenost je posledica prepletanja raz-
ličnih dejavnikov in se razvija postopoma v osebnem življe-
nju zasvojenih. Uspeh zdravljenja in vzdrževanja abstinence 
je močno prepleten s hitrim prepoznavanjem in ukrepanjem. 
Pomembno je, da si ne zatiskamo oči in da  prepoznamo ljudi 
v hudi stiski. 
Želela sem poudariti temeljno načelo zasvojenosti, ki je re-
zultat sodobnih odkritij s področja nevrokemije zasvojenosti: 
različne zasvojenosti sprožijo v možganih enake kemične re-
akcije. To pomeni, da so vse zasvojenosti enako hude, in da je 
zasvojenost v jedru le ena bolezen z mnogimi oblikami, ki pa 
lahko prehajajo ena v drugo. Zato ne moremo deliti zasvojeno-
sti na lažje ali težje glede na snov ali postopek, ki se zlorablja, 
saj svojo drogo – možganske kemikalije, ki vplivajo na stanje 
zavesti, nosimo vedno s seboj.

Besedilo in foto: Katja Ličar, uni. dipl. teol., izpop. ZDT
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Odlično je skočil tudi na sobotni tekmi posameznikov, kjer se 
je uvrstil na 21. mesto in za pet mest preskočil klubskega to-
variša Matjaža Pungertarja. Tako sta bila Mengšana, poleg Pe-
tra Prevca edina slovenska dobitnika točk. Že naslednji konec 
tedna se je karavana preselila v Skandinavijo. Svetovni pokal 
je gostil finski Kuusamo, točneje skakalnica Ruka. Tudi tam je 
bil Žaba najboljši slovenski kvalifikant in zasedel 10. mesto, pa 
čeprav je bil edini, ki mu je vetrna izravnava prinesla negativne 
točke. Na sami tekmi se je uvrstil na 25. mesto in vknjižil nove 
točke svetovnega pokala. Pungi pa je zaradi ponesrečenega 
skoka ostal brez uvrstitve v drugi seriji, s tem pa brez osvojenih 
točk. Ne govorijo zaman, da sreča spremlja hrabre. To se je 
pokazalo naslednji dan na novi tekmi. Anže se je z veliko sreče 
in skozi šivankino uho uvrstil v drugo serijo. A med njegovim 
nastopom, ko je skakal kot prvi v finalni seriji, nam je vsem, ki 
smo spremljali TV prenos, zastal dih. Tik pred doskokom se je 
mladeniču odpela petna vez na smučki, tako da je brez podpo-
re vetra treščil na doskočišče skakalnice. A očitno ga prijatelji 
z razlogom kličejo Žaba. Po osnovni oskrbi je bil prepeljan v 
bolnišnico, kjer pa so temeljite preiskave ovrgle sum na hujše 
poškodbe. Tako se je še isti dan, z reprezentančnimi tovariši, 
vrnil v domovino. Ob spodbudnih novicah smo si tudi navijači 
vidno oddahnili.
Če ne bi bilo tako pestrega dogajanja med skakalno elito, bi bil 
tale članek bistveno drugačen. Želel sem le ustvariti nekakšen 
pregled nad športnimi uspehi preko celega leta. Čeprav se je 
po nekoliko slabšem obdobju včlanjevanja najmlajših letos 
ustvarila prava baza skakalcev, se je ekipa klub temu že kar 

Na uvodnih tekmah sta slovenske barve 
zastopala kar dva Mengšana
V zadnjih dneh novembra se je v nemškem Klingenthalu začela nova sezona v smučarskih skokih za svetovni pokal. Težko bi 
si predstavljali, da bosta kar dva mengeška smučarja skakalca izpolnila pričakovanja slovenskega selektorja Gorana Janusa 
in že na začetku sezone nastopila na prestižnih skakalnicah. Za dejstvo, da je bila slovenska ekipa tako številčna, je zaslužen 
predvsem Anže Lanišek, ki je s poletnimi nastopi v celinskem pokalu priskakal reprezentanci kvoto sedmih nastopajočih. In 
že kar na samih kvalifikacijah za prvo tekmo je dosegel šesti rezultat med kvalifikanti.

takoj pokazala za najboljšo v širši regiji. Na mednarodnem tek-
movanju Alpe-Adria, kjer je nastopalo petnajst klubov iz treh 
dežel Koroške, Furlanije-Julijske krajine in Slovenije, so naši 
najmlajši bili kot moštvo najboljši in zmagali, med posamezniki 
pa sta mengeškim orličem pripadli še dve zmagi in eno drugo 
mesto. Bilo pa je še nekaj uvrstitev med deseterico, a o tej 
zgodbi sem že pisal, zato se ne bi ponavljal. Tako kot nas je 
Anže Lanišek uspešno zastopal na tekmah celinskega pokala, 
nas je poleti na mednarodni tekmi izvrstno predstavljal tudi 
mladi Jure Močnik. Če pa omenim še jesenski nastop na član-
skem državnem prvenstvu v Planici, kjer je Anže prepričljivo 
zmagal, klubski tovariš Matjaž pa ujel tretjo stopničko, sem 
zagotovo presegel urednikovo kvoto.
Zato naj tale članek zaključim le še z dobrimi željami. Vsem 
Mengšankam, Mengšanom, sokrajanom in okoličanom, pa tudi 
vsem podpornikom in navijačem ter pokroviteljem naj v imenu 
kluba zaželim vesel božič ter sreče, zdravja in veselja polno 
leto 2015. Hvala tudi vsem, ki ste dolga leta prebirali moje 
prispevke v občinskem glasilu. Pisal sem o svetlih obdobjih, 
žal pa nisem mogel niti mimo tragičnih dni, ki so zaznamovali 
delo kluba, v več kot osemnajstletni zgodovini. Pa če nam je 
prav ali ne, zgodovina je le ena sama in je ni moč prilagajati 
po željah posameznikov. Vem, da bodo za menoj prišli drugi 
pisci in fotografi, a sam si želim predvsem to, da boste zvesti 
privrženci še naprej čim bolje obveščeni o športnih dosežkih, 
ki jih bo dosegal naš Smučarsko Skakalni Klub Mengeš.

Besedilo: Jože Trplan

Anže se sonči v soju žarometov in čaka na svojo uvrstitev za 
točke svetovnega pokala na tekmi

Matjaž je ves zbran čakal na znak svojega selektorja, kdaj ga 
bo z zamahom zastavice spustil po naletu
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Da je bilo tekmovanje še bolj zanimivo, smo letos pripravili dve 
dolžini proge. Krajša proga je potekala po enaki trasi kot prej-
šnja leta in je trajala okoli ene minute, daljšo progo pa smo 

Tretji suhi slalom na 
Mengeški Gobavici 
2014
8. novembra 2014 smo izpeljali že tretji suhi slalom na 
Mengeški Gobavici. Očitno se glas o takšni vrsti slaloma 
dobro sliši naokoli, saj je vsako leto več prijavljenih tekmo-
valcev.

Peti memorial Branka Hribarja
V prostorih gostilne Tavčar smo 23. novembra člani šahovske sekcije ŠD Loka priredili že peti turnir v šahu v spomin na 
veliko prezgodaj umrlega našega šahista Branka Hribarja.

Sodelovalo je štirinajst šahistov in šahistk. Največ uspeha je imel 
mednarodni mojster Leon Mazi, ki je zmagal vseh sedem partij.
Turnir je izvrstno sodil domači sodnik Andrej Kmetič, za po-
strežbo in hrano pa je kot vedno odlično poskrbela Sonja Tavčar 
oziroma njena naslednica Urška.

Besedilo in foto: Matjaž Anžlovar, 
šahovska sekcija ŠD Loka

pripravili za tiste, ki so želeli malo bolj zadihati. Na daljši progi, 
dolžine okoli 600 m, ki je potekala okoli Ogrinovega travnika, je 
bilo potrebno teči okoli tri minute. Zaradi strmega terena je bila 
preizkušnja zahtevna tudi za najbolj pripravljene.
Po končanem tekmovanju so najboljši v svojih kategorijah prejeli 
medalje, vsi prisotni pa smo se pogreli ob pečenem kostanju.

Besedilo in foto: Klemen Kosec

Vsekakor je najboljši rezultat dosegla mlada igralka Tara Kobetič, 
ki je v kategoriji mlajših kadetinj osvojila naslov prvakinje Zagre-
ba. Katarina Stražar in Nika Kobetič sta se v kategoriji kadetinj 
uvrstili med osem najboljših, Aljaž Frelih pa se je med kadeti 
veselil osvojenega 3. do 4. mesta. Osvojil je bronasto medaljo. 
Ana Tofant je osvojila 3. do 4. mesto v kategoriji mladink.

Besedilo: MLAJ
Foto: D. Orešnik

Tara zmagovalka Zagreba
Od 21. do 23. novembra je bil v Zagrebu 22. memorial Antuna Tova Stipančiča. Na turnirju je nastopilo preko petsto pet-
deset tekmovalk in tekmovalcev s področja bivše Jugoslavije. Tudi tokrat so mladi igralci namiznoteniške sekcije Partizan 
Mengeš dosegli imenitne rezultate.

Tara na najvišji stopnički

Vrstni red:
1. Leon Mazi ŠD Podpeč
2. Jože Skok ŠD Domžale
3. Gregor Goršek ŠK Velenje

• najboljši domačin je bil Matjaž Anžlovar
• najboljši mladinec je bil Val Kmetič
• najboljša članica je bila Pavla Košir
• najboljši veteran pa je bil Viktor Papež

Tekmovalci so potrebovali 3 minute za strmo progo
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Tekmovanje sta odprla podpredsednik Sankukai karate zve-
ze Slovenija Dean Levačič z nekaj uvodnimi besedami in 
župan občine Kočevje dr. Vladimir Prebilič, ki je vsem tek-
movalcem zaželel veliko športnih uspehov. Prisluhnili smo 
še himni, se zazrli v slovensko zastavo in si ogledali pred-
stavitev karate tehnik članov domačega kluba, nato pa so 
se odprla borišča. Na njih so se borili fantje v več različnih 
kategorijah glede na starost in težo, dekleta pa so se izkaza-
la v izvajanju kat. Oboji so se pomerili še v ippon kumiteju. 
Vsi otroci so bili dobro pripravljeni, kar je bilo vidno v njiho-
vih hitrih in odločnih karate tehnikah, s katerimi so dosegali 
točke ter se trudili v premagovanju svojega nasprotnika in 
samega sebe. 
Po koncu borb so nas naši mlajši in starejši člani navdušili 
z atraktivnimi prikazi karate tehnik, sledila pa je razglasitev 
rezultatov. V svojih kategorijah so se na 5.–7. mesto uvrstili 
člani Karate kluba Mengeš Martin Jereb, Kristjan Hribar in 
Nik Čelan. V kategoriji kadetinj, ki so tekmovale v katah, je 
Katarina Levec Grajfoner dosegla 7.–8. mesto. Na stopnič-
ke pa se je v kategoriji kadetov do 45 kg povzpel Jan Ker-
žič, ki je osvojil 3.–4. mesto. Vsem petim iskreno čestitamo 
za osvojena mesta!

Besedilo in foto: Saša Voler

Sankukai državno prvenstvo za otroke
Po uspehu na regijski tekmi so se naši karateisti in karateistke že veselili 16. novembra 2014. Takrat je namreč potekalo 
državno prvenstvo za otroke, kamor so se uvrstili le tisti z najvišjimi rezultati. V športni dvorani Kočevje se je tako zbralo čez 
sto tekmovalcev in tekmovalk iz Sankukai karate klubov iz vse Slovenije. K pravemu vzdušju pa so pripomogli tudi številni 
navijači, ki so s tribun ves čas glasno spodbujali svoje favorite.

Da bi bilo odigranih kar največ iger, so se tekmovalci vsak 
z vsakim pomerili v dveh skupinah, ki sta se nato križali.
V boj za mesta od ena do tri so se uvrstili Nina Agapito, 
Blaž Lipar in Gašper Pirc. V medsebojnih dvobojih se je 
najbolj izkazal Gašper Pirc in tako postal zmagovalec tur-
nirja, lanskoletna zmagovalka Nina je tokrat osvojila drugo 
mesto, tretji pa je bil Blaž Lipar.
V športnem duhu so bili seveda odigrani tudi dvoboji za 
razvrstitev od četrtega do šestega mesta, kjer so se tek-
movalci zvrstili v naslednjem vrstnem redu: 4. mesto Ma-
tic Ocepek, 5. mesto Benjamin Musić in 6. mesto Neža 
Florjanc.
AIA - Mladinski center Mengeš se za pomoč pri organiza-
ciji zahvaljuje prostovoljcem in donatorjem.

Besedilo in foto: Matej Polenšek

Turnir v namiznem tenisu v Mladinskem 
centru Mengeš
Sezona športnih dogodkov v Mladinskem centru Mengeš se je nadaljevala s turnirjem v namiznem tenisu. V nedeljo, 23. 
novembra, je loparje prekrižalo šest namiznoteniških navdušencev.

Jan Keržič na stopničkah

V medsebojnih dvobojih se je najbolj izkazal Gašper Pirc
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Tekmovanje je potekalo v kategorijah najmlajši kadeti, mlajši 
kadeti, kadeti in mladinci. Prvega dne so se v vseh kategorijah 
pomerili v ekipnem tekmovanju, druga dva dneva pa še v ka-
tegoriji posamezniki.
Mengšani so bili osemkrat na stopničkah in osvojili kar dva-
najst pokalov in medalj, kar je ponovno lep mednarodni uspeh!

Besedilo: Mlaj
Foto Žiga Zupan

Mengšani osvojili Varaždin
V Areni Varaždin je od 14. do 16. novembra potekal deseti memorial Mirka Abramoviča (44. odprto prvenstvo Varaždina) v 
namiznem tenisu. Na turnirju je nastopilo petsto petdeset tekmovalk in tekmovalcev s Hrvaške, Bosne in Hercegovine, Črne 
Gore in Slovenije. Med njimi je nastopilo devetnajst tekmovalk in tekmovalcev iz NTS Mengeš.

Dosežki posamezno: 
najmlajši kadeti Dejan Jokič: 2. mesto 
mlajše kadetinje Tara Kobetič: 2. mesto
kadetinje Katarina Stražar: 3. mesto 

Ekipno tekmovanje: 
najmlajši kadeti Aljaž Goltnik, Dejan Jokič, Luka, Jokič: 
2. mesto
kadeti Aljaž Frelih Tim Pavli: 1. mesto
najmlajše kadetinje Gaja Kobetič, Nuša Kadiš (Fužinar): 
2. mesto
mlajše kadetinje Tara Kobetič, Vita Kobetič: 2. mesto
kadetinje Katarina Stražar, Nika Kobetič: 2. mesto



POTOPIS

Ker letos vreme poleti ni bilo naklonjeno hribolazenju, sva 
do jeseni nabrala le kakih trideset kratkih pohodov in upala 
na lepo vreme. Že tretji dan po prihodu v Katmandu sva se 
srečala z Davo, najinim nosačem, in odpeljali smo se s teren-
skim vozilom. Prehitevali smo tovornjake, srečevali avtobuse, 
vijugali med skalami, počasi zmagovali hude klance, se spet 
spuščali navzdol, prečili hudournike, srečali nekaj karavan 
tovornih konjičev ter čred ovac s pastirji. Nad cesto so str-
ma pobočja, včasih gola, včasih poraščena z grmovjem ali 
redkim gozdom, globoko pod cesto pa razpenjene vode po-
divjane reke. Taka vožnja ni za ljudi s slabimi živci ali slabim 
želodcem.
Ko smo začeli pešačiti, nas je pot peljala pod bele vrhove 
Annapurn. Hodili smo med riževimi polji, skozi vasice in po 
izpostavljenih stezicah. Na koncu doline smo prespali. Po-
noči je lilo kot iz škafa, a se je zjutraj le zvedrilo in sva se z 
Davo odločila, da greva pogledat jezero. V mrzlem vetru sva 
dosegla smaragdno zeleno gladino jezera, nad katero so se 
v meglicah prikazovale divje vesine sedemtisočakov Velike 
pregrade. Tako so jo krstili Francozi, ki so pred štiriinšestde-
setimi leti tukaj zaman iskali glavni vrh Annapurne. V dobrih 
štirih urah sva bila nazaj in spustili smo se v dolino, po kateri 
poteka starodavna povezava med tibetanskimi pustinjami in 
indijsko ravnino. Po treh dneh vzpenjanja smo nazadnje pre-
spali 4.800 m visoko.
Zjutraj je bilo nebo polno zvezd in bilo je mrzlo, a čisto mirno. 
Ko sem po dveh urah hoje mislil, da je polovica obljubljenega 
vzpona opravljena, sem presenečen zagledal tablo s čestitko, 

Mengšan v Nepalu
Ko sem izvedel, da se da klasični treking okrog Annapurn 
skrajšati od prvotnih štirinajst dni na pet dni, sva se z Ma-
ričko lani jeseni odločila, da poskusiva. Načrtovanje poti je 
zaradi aklimatizacije, to je privajanja telesa višini in redkej-
šemu zraku, narekovalo tri dni dodatka na jezero Tilicho, ki 
leži 4.920m visoko in je najvišje na svetu.

da sem na prelazu – 5.416m visoko. Ob čaju sva z Davo 
pričakala Maričko in po čestitkah se je pričelo veselje in sli-
kanje. Kmalu smo se odpravili skoraj dva kilometra navzdol 
v dolino.
Tajfun Hudhud je na teh, v lepem vremenu sprehajalnih po-
teh lahkega prelaza, čez štirinajst dni zakrivil smrt štiridese-
tih pohodnikov, ki so zmrznili ali umrli v plazovih.
Še prigoda o porednih (Ne)palčkih: ko sva se čez nekaj dni 
vkrcala na turistični avtobus, so najino vozovnico preverili 
vsaj petkrat. Toda na dobri polovici poti je šofer nepreklicno 
napovedal konec vožnje. Avtobus je obstal sredi riževih polj 
in moral smo izstopiti. Pomoč nama je ponudil potnik, sicer 
lastnik bližnjega prenočišča. Ko je povprašal za najino do-
movino, je presenečeno ugotovil, da je njegov stric poročen 
v Škofji Loki in je na dopustu v sosednji vasi. Zjutraj je mož 
prišel na avtobusno postajo. To je bilo za nas kratko, a pri-
srčno srečanje.
Tako tritedensko potovanje ni poceni, a dragocenejše od po-
rabljenega denarja je doživetje. Za naju je bil izkupiček večji 
od vložka.

Besedilo in foto: Janez Volkar

Vsi trije smo srečni

Srečanje dveh terenskih vozil na gorski aveniji

Visoko nad razpenjeno vodo

Pomoli za sežig ob reki

Najvišje ležeče jezero na svetu



VOŠČILO

Sestavine:
• 0,5 kg pšenične moke tip 800
• 0,5 kg ržene moke
• 0,5 kg medu
• 14 dag margarine
• 14 dag sladkorja v prahu
• 14 dag mletih orehov
• mleti klinčki, cimet, limonina lupina
• 40 g jedilne sode

Priprava:
Testo zamesimo in pustimo stati vsaj tri ure, najbolje pa 
čez noč, da se masa lepo veže. Nato testo razvaljamo in 
z modelčki izrežemo poljubne oblike. Pečemo 10 minut na 
temperaturi 1800C. Po peki jih lahko tudi okrasimo.

Recept: Elizabeta Flere

Mengeški medenjaki

Za konec leta vam 
v imenu vseh, ki se trudijo za 

Mengšana s prispevki in tudi prebiranjem, 
podarjam recept za slastne mengeške medenjake 

slaščičarne Flere. 

Naj bo v prihajajočem letu vaša sreča 
tako sladka kot ti medenjaki!

Urednik Edvard Vrtačnik 
in soustvarjalci



Sveto pismo pravi: »V začetku je Bog ustvaril nebo in ze-
mljo.« 1 Mz 1,1
Vse stvari so bile med seboj pomešane. Nato so se vode 
združile in pokazalo se je kopno. Nato so se pojavili prvi, 
najmanjši živi organizmi. Nato je iz zemlje pognalo rastli-
nje. Nato se je Zemlja napolnila z živalmi.
V nekem trenutku se pojavi človek. Človek vidi, da je 
zanj že vse pripravljeno. Vpraša se, kdo je vse to ustvaril. 
Človek je kot povabljenec na gostiji, kjer je že vse pri-
pravljeno. Človek s pomočjo roke in razuma preoblikuje 
stvarstvo.
Nekega dne se v Betlehemu rodi Jezus Kristus, pravi Bog 
in pravi človek, ki umre in vstane od mrtvih. Dar vstajenja 
Jezus ni obdržal zase. Dal ga je vsem. Od dneva vstajenja 
se vest o vstalem Kristusu razširja in zgodovina se nada-
ljuje.
Nepopisan list je potrebno napisati skupaj z Bogom. Mi 
imamo majhno vlogo, a veliko odgovornost. Nismo več 
sami. Skupaj z Jezusom smo v zgodovini.
Zgodovina bo dopolnjena ob Kristusovem drugem prihodu 

Zgodovina božjega kraljestva
Bog je eden, zato je tudi zgodovina božjega kraljestva ena zgodovina. Zgodovina doseže višek z Božjim učlovečenjem. Naj-
pomembnejši dar je, da se nam Bog sam podarja v Jezusu Kristusu, ki je umrl, vstal, in nam daje svoje življenje. 

- paruziji, ko bo vse stvarstvo zasijalo v božji luči.
»Bog bo vse v vsem.« 1 Kor 15,28 
»Smrti ne bo več.« Raz 21,4 

Besedilo in foto: Mojca Rot

IZ ŽIVLJENJA CERKVE
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12. 12. 2014, ob 17.30 Srečanje mlade zakonske skupine – v župnijskem 
domu. Zakonci do 10 let skupnega življenje lepo vabljeni 
13. 12. 2014, ob 19.00 Taizejska molitev mladih – v župnijski cerkvi 
14. 12. 2014, ob 15.00 Adventno romanje v Topole k sv. Luciji
16. 12. 2014, ob 18.00 Božična devetdnevnica v župnijski cerkvi – vsak večer 
do 24. 12. po cerkvi procesija z Marijinim kipom in lučkami.
Prvi večer po sveti maši blagoslov Marijinih podob in razdelitev med gostitelje, 
ki bodo ta večer sprejeli Marijino podobo na prenočišče. Podrobna navodila so 
objavljena v 11. št. Mihaelovega lista.
19. 12. 2014, ob 18.30 Međugorska molitev – v župnijski cerkvi
19. 12. 2014, ob 20.00 Večer molitvenih plesov – v župnijskem domu
20. 12. 2014, ob 18.00 Prihod Betlehemske luči – v župnijski cerkvi
24. 12. 2014, ob 18.00 Zaključek devetdnevnice in otroška maša - v župnijski 
cerkvi. Sodeloval bo otroški pevski zbor Angelčki. Maši na sveti večer bosta še 
ob 22.00 in ob 24.00. 
25. 12. 2014, Božič Svete maše: ob 8.00 – poje mešani cerkveni zbor sv. 
Mihaela, ob 10.00 poje Vokalno instrumentalna skupina sv. Mihaela, ob 18.00 
pa Nonet Vigred
27. 12. 2014, ob 16.00 Blagoslov malih otrok – v župnijski cerkvi sodelujejo 
predšolski otroci iz Cilkinih uric
27. 12. 2014, ob 19.00 Božični koncert MPZ Svoboda Mengeš – v župnijski 
cerkvi 
28. 12. 2014, ob 15.00 Srečanje gibanja Vera in luč – v župnijskem domu
05. 01. 2015, ob 17.00 Trikraljevska akcija – zaključek koledovanja zbor na 
mostu v Loki  
06. 01. 2015, ob 19.00 Filmski večer FKVK Mavrica Radomlje – v župnijskem 
domu
10. 01. 2015, ob 19.00 Taizéjska molitev mladih – v zimski kapeli
Vsak četrtek, ob 17.00 Cilkine urice za predšolske otroke – v župnijskem domu
Vsak četrtek, ob 18.00 Ročna dela – v župnijskem domu   

Več si lahko preberete na spletnem naslovu župnije:
www.župnija-mengeš.si

Župnija Mengeš Vas vabi:



KULTURA

Poleg vaj smo godbeniki v novembru tudi nastopali. V petek, 
21. novembra, smo sodelovali na dobrodelni prireditvi Sonce 
za vse, ki jo je organiziral šolski sklad OŠ Mengeš. Na kon-
certu  je z nami prvič zapela Aleksandra Matan, s šolskim 
pevskim zborom pod vodstvom Nataše Banko pa smo izvedli 
venček pesmi iz otroških filmov z naslovom Gremo v kino. 
Za konec našega nastopa smo družno zaigrali in zapeli še 
Mengeško.
Tudi v prazničnih decembrskih dneh bo Mengeška godba 
imela več nastopov. Trenutno naša najbolj pridna in slavna 
sekcija tolkalcev bo koncertirala po Sloveniji s Prifarskimi 
muzikanti. Z njimi pripravljajo štiri velike koncerte božičnih 

Mengeški tolkalci s Prifarci
Veseli december je tu. Približuje se tudi novoletni koncert Mengeške godbe, ki bo 26. decembra, za katerega že nekaj časa 
intenzivno vadimo. Še posebej pridni pa so naši tolkalci, ki se večkrat tedensko dobivajo na dodatnih vajah za decembrske 
nastope s Prifarskimi muzikanti.

pesmi in napevov – Božič s Prifarci. Termini njihovih nasto-
pov so: 13. decembra – Vojnik, 19. decembra – Maribor, 21. 
decembra  – Puconci in na božič, 25. decembra – Cankarjev 
dom v Ljubljani, ob 16. in nato ob 20. uri v živo prenos na 
TVS 1. Tudi vstopnice so še na voljo. Naslednji dan, v petek, 
26. decembra, ob 19. uri pa bomo vsi skupaj zaigrali na na-
šem tradicionalnem božično-novoletnem koncertu v KD Men-
geš, na katerega Vas vljudno vabimo. Poleg naših osrednjih 
gostov bodo v solističnih vlogah nastopili tudi naši godbeniki.

Besedilo: Maja Keržič
Foto: Uradna fotografija Prifarskih muzikantov

»V kulturnem programu se je zvrstilo več kot sto nastopa-
jočih,« je povedal Kompare. »Med njimi so bili gojenci glas-
bene šole zavoda sv. Stanislava, dijaki Škofijske gimnazije, 
Zavod usmiljenk Doma sv. Katarine in naša vokalno-instru-
mentalna skupina. Nato je sledilo prijetno druženje, tudi z 
nekaterimi oskrbovanci mengeškega doma, ki so si ogledali 
prireditev. Lepo je bilo sodelovati na dobrodelnem koncertu 
v prid mengeškega doma starostnikov.« Dom je svoja vrata 
odprl na začetku leta 2012. Imajo eno- in dvoposteljne sobe. 
Ob lepem sončnem vremenu imajo iz doma lep pogled na 
Kamniško-Savinjske Alpe. V domskem kompleksu je tudi ure-
jena kapela, kjer imajo vsako jutro mašo.

Besedilo in foto: P. H.

Koncert za dom sv. Katarine
Vokalno-instrumentalna skupina sv. Mihaela iz Mengša pod vodstvom trobentača Franceta Kompareta je nastopila na do-
brodelnem koncertu za dom sv. Katarine v Mengšu. Dvorano Matije Tomca v zavodu sv. Stanislava v Šentvidu nad Ljubljano 
je napolnilo veliko podpornikov dobrodelnosti, saj so z zbranim denarjem prispevali za nakup rehabilitacijskega kolesa 
oskrbovancev doma.

Vokalno-instrumentalna skupina sv. Mihaela iz Mengša pod vod-
stvom trobentača Franceta Kompareta
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Prireditev se je odvijala v Delavskem domu v Trbovljah 15. 
novembra in svečani zaključek letnih natečajev in razstav se 
s tem konča. Nove izzive bodo likovna društva Slovenije na-
daljevala v naslednjem letu in s tem potrjevala svojo aktiv-
nost in osebne dosežke.
Likovno društvo Mengeš je v projektu sodelovalo in pridobilo 
kar enajst priznanj, kar pomeni uvrstitev na posamezno te-
matsko razstavo. Na zaključni razstavi pa smo pridobili tudi 
tri certifikate kakovosti:
• za fotografijo: Binca Lomšek in Milica Tomšič, 
• za abstraktno slikarstvo Barbara Rabič.

Besedilo in foto: Barbara Rabič

Razstava je ponudila celoletno izbiro likovnih del, ki so na posameznih tematskih razstavah Zlate palete Slovenije izbrana 
za certifikate kakovosti. Na zaključni razstavi so podeljeni certifikati kakovosti in zlata paleta za leto 2014 po posameznih 
tematikah: za risbo in grafiko, za abstraktno slikarstvo, za realizem, fotografijo in kiparstvo.

Zlata paleta Slovenije - zaključna razstava

Barbara Rabič ob sliki EGO, za katero je prejela certifikat ka-
kovosti za abstraktno slikarstvo, Zlata paleta Slovenije 2014

Milica Tomšič pred fotografijo, za katero je prejela certifikat 
kakovosti, Zlata paleta Slovenije 2014

Binca Lomšek ob fotografiji, za katero ji je dodeljen certifikat 
kakovosti Zlata paleta Slovenije 2014
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Predvsem pa nam je uspelo ujeti barvitost jesenskih bleste-
čih barv. Idejo smo v dveh tednih prenesli na slikarska platna. 
Odločili smo se, da vsak avtor izdela svojo sliko in po eno ali 
več slik za sestavljanko, ki dopolnjuje naš fond skupinskih 
slik. Razstavo smo odprli 12. novembra in jo bo mogoče 
pogledati do 10. decembra v kulturnem domu v Mengšu, ob 
urah ki so namenjene siceršnjemu delovnemu času prodaje 
gledaliških vstopnic.

Likovna razstava »Jesen«
Zamisel za likovno razstavo »Jesen« nas je navdušila ob gle-
danju slik znanega italijanskega slikarja Giuseppeja Arcim-
bolda, ki je portrete na svojih slikah sestavljal iz sadežev in 
zelenjave. Na naših slikah smo skušali razviti vsak svojo do-
mišljijsko podobo obrazov opremljenih z jesenskimi plodovi, 
ki nam jih ponuja bogata narava.

Vse so del celoletne predstavitve del posameznih članov, ali 
skupin Likovnega društva Mengeš.

V Mesing baru si je možno ogledati del slik, ki so bile izde-
lane na Likovni Koloniji Grožnjan 2014, v Trdinovem hramu 
pa akrile z motivi pokrajin in tihožitja, izdelana v akvarelni 
tehniki, avtorice Ane Sodec.

Besedilo in foto: Barbara Rabič

Male razstave v Mesing 
baru in Trdinovem hramu

Obe avtorici sta prejeli priznanji za uvrstitev na razstavo. Tra-
dicionalno novembrsko razstavo je odprl župan Zoran Janko-
vič. Društvo likovnikov Ljubljana, ki je izvajalo ex tempore, je 
z nagovorom predsednika društva Rajka Bogataja predstavilo 
pripravo in potek izbora likovnih del. Letos in v letu 2015 obe-
ležuje Ljubljana dvatisočletnico nastanka Emone, zato je ta 
zgodovinski spomin posebno zaznati na razstavljenih slikah.

Besedilo in foto: Barbara Rabič

Slikarska razstava 
Podoba Ljubljane
34. Ex tempore, slikarsko-kiparska razstava, je odprta od 
25. novembra, v desnem atriju Mestne hiše Ljubljana. Raz-
stava bo odprta do 4. januarja 2015. Izbranih je bilo 25 
likovnih del, med njimi tudi sliki dveh članic Likovnega dru-
štva Mengeš: Irene Gorenc »Rimljani v Ljubljani« in Bince 
Lomšek »Emonski stražar«.

Obisk na otvoritvi razstave in odziv kritikov nas je presenetil 
in nam vlil voljo za nove zamisli. Vodja projekta, naš mentor 
Lojze Kalinšek, je ob čestitkah prisotnih potrdil svojo trditev, 
da je razstava ekskluzivna. Razstavo je povezovala predse-
dnica Likovnega društva Mengeš Leonida Goropevšek, v pro-
gramu pa so z avtorskimi recitali na temo jesenskega časa 
nastopile tri članice našega društva: Binca Lomšek, Miomira 
Šegina in Ana Pavla Kramar.

Besedilo in foto: Barbara Rabič

Binca Lomšek je za uvrstitev na razstavo Podoba Ljubljane pre-
jela priznanje

Irena Gorenc je prejela priznanje za uvrstitev na razstavo Po-
dob Ljubljane
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»Jaslice, pri nas navzoče od 17. stole-
tja, so namreč postale pomemben del 
slovenske kulture,« je ob razstavi jaslic 
v Galeriji mežnarija decembra 1995 za-
pisala etnologinja dr. Marjanca Klobčar. 
»Sredi 19. stoletja so se iz cerkva, sa-
mostanov in plemiških družin razširile v 
mestne in kmečke domove in preprosti 
ljudje so z izdelovanjem figuric ter obli-
kovanjem pokrajine Jezusovo rojstvo 
približali svojemu okolju in času. Jaslice 
so zato spregovorile v jeziku tistega ži-
vljenja, v katerem so nastajale, ljudski 
ustvarjalnosti pa so ponujale izredne 
možnosti.«
Klobčarjeva dodaja, da je nekje ob vsto-
pu v 20. stoletje svojevrstno jasličarsko 
središče nastalo v Mengšu oziroma 
med preprostimi ljudmi v Malem Men-
gšu. »To središče preseneča s številčno-
stjo ustvarjalcev in z izpovedno močjo 

Tradicija mengeških mojstrov jaslic 
Bliža se božič, ko bomo na sveti večer spet postavljali jaslice, ki so, kot pravi p. Leopold Grčar, največji slovenski pozna-
valec jaslic, upodobitev Kristusovega rojstva. Izročilo jaslic na Slovenskem na svojstveni način odstira notranji svet naših 
prednikov.

oblikovanih jaslic. Material, iz katerega 
so rezbarji najprej rezljali figurice, na 
poseben način ohranja spomin na men-
geško slamnikarstvo: za poskusne figu-
re so namreč sprva uporabljali stare sa-
drene modele za slamnike, saj je bilo iz 
sadre lahko rezljati, šele nato so podobe 
prenesli v les, predvsem v lipo. Figurice 

iz sadre so bile ponekod neposredno v 
rabi,« pravi etnologinja.
Največjo izraznost so mengeški rezbarji 
vendarle vdihnili lesu. V teh figurah, jav-
nosti delno poznanih že z razstave leta 
1972, so za vedno zapisani predstav-
ni svet in občutja mengeških rezbarjev 
– od začetnika, Vavretovega Franceta 

Rozi in Milan Kosec na razstavi jaslic v Godbenem domu v Domžalah leta 2010

Svoje ustvarjanje sta večkrat pokazala na Mihaelovem sejmu v Mengšu



do Antona Šuštarja – Gregčevega To-
neta, ki je v mengeške jaslice najizvir-
neje vnesel šegavo govorico kmečkega 
vsakdanjika, do Pleterjevih – Ivana in 
Jožeta Janežiča – in Korbčevih – Ivana 
in Franceta Oražma. Predstavljajo tudi 
delo v Mengšu umrlega rezbarja Franca 
Ropreta in delo mengeških rezbarjev, 
Janeza Škrlepa – Francetovega Janeza 
– in Milana Kosca.
Klobčarjeva omenja delo Franca Ropre-
ta, kiparja in rezbarja, ki se je rodil 6. 
novembra 1878 na Bledu. S štirinajsti-
mi leti ga je vzel v uk radovljiški po-
dobar Janez Vurnik. Začele so nastajati 
Ropretove prve risbe in rezbarije. Sku-
paj z mojstrom je rezljal nove oltarje in 
popravljal stare ter se poskušal v ka-
mnoseštvu. Po vojaščini se je vpisal na 
ljubljansko šolo za umetno obrt, kjer je 
bil učenec kiparja Repiča in risarja Ve-
sela. Pouk pri prof. Misugu ga je za vse 
življenje približal narodni ornamentiki. 
Leta 1918 se je poročil z vdovo svojega 
brata Antona, ki je padel v prvi svetov-
ni vojni; tako je postal Mengšan. Umrl 
je 14. oktobra 1952, pokopan pa je na 
Bledu. 
Tako kot drugi umetniki, ki so si priza-
devali ustvariti pristno slovensko ume-
tnost in oživiti folklorno motiviko, si je 
tudi Ropret pridobil sloves odličnega 
ljudskega rezbarja, tudi na področju iz-
delave jaslic.
Mestni muzej Mengeš je leta 2008 pri-
pravil razstavo o Francu Ropretu, kjer 
si od ustanovitve prizadeva iztrgati po-
zabi tisto, kar se je skozi čas vrednega 

rodilo, zraslo ali nastalo v tem našem 
prelepem prostoru. 
»Med skoraj docela prezrte spada tudi 
Franc Ropret,« pravi Janez Škrlep.« S 
portretom in dvema reliefoma ga v II. 
delu 2. snopiča Mengeškega zbornika 
omenja prof. Ivan Vidali. Do sedaj naj-
več je o njem zapisal Stane Stražar v 
knjigi Mengeš in Trzin skozi čas (Men-
geš, 1993). Posebej velja spomniti na 
razstavo njegovih del leta 1972 v Men-
gšu, ki jo je strokovno pripravil prof. 
Črtomir Zorec. Hkrati ne smemo za-
molčati uničenja prek sto različnih nje-
govih del, predvsem portretov, ki so bili 
v šestdesetih letih prejšnjega stoletja 
zabetonirani v tla zdajšnjega kulturnega 
doma v Mengšu.«

Tradicija mengeških jasličarjev se da-
nes nadaljuje. Mengšana, zakonca Rozi 
in Milan Kosec, sta znana po tem, da 
rezljata figure za jaslice. »Že zelo mlad 
sem z zanimanjem obiskoval znamenite 
mengeške izdelovalce lesenih jaslic in 
jih tudi sam poskušal izdelovati,« pravi 
Milan Kosec. »Leta 1991 sem se upo-
kojil in na pobudo žene začel izdelovati 
jaslice iz lipovega lesa. Danes si z rez-
barjenjem zapolnim ves prosti čas. Svo-
je izdelke sem razstavljal že na mnogih 
skupinskih razstavah, med drugim tudi 
na evropski in slovenski razstavi v Lju-
bljani.« 
Žena Rozi dodaja, da rada pomaga 
možu Milanu. »Ker morajo biti v jasli-
cah tudi ovce, sem se pri možu naučila 
rezbariti lesene ovčke. To mi je v veliko 
veselje,« je povedala gospa Rozi. 
Še kratka ocena Draga Kozinca, člana 
Društva jasličarjev Slovenije, ki v kar-
tuziji v Jurkloštru vsako leto pripravlja 
razstave jaslic z vseh koncev Slovenije. 
»V drugem delu razstave so bile raz-
stavljene glinene, lesene, porcelanaste, 
voščene in steklene jaslice ter jaslice iz 
testa,« je zapisal Kozinc ob drugi raz-
stavi leta 2005. »Najdragocenejše so 
bile jaslice rezbarja Milana Kosca, ki jih 
je naredil posebej za mengeški muzej, 
razstavljene pa so bile tudi na evropski 
razstavi. Kosec je realist, njegove figure 
pa so prefinjeno izdelane, saj oblikuje 
celo nohte na rokah in vezalke na če-
vljih. V teh jaslicah je upodobil ljudi, ki 
so živeli v Mengšu, mengeške poseb-
neže.«

Besedilo in foto: Primož Hieng

Jaslice Rozi in Milana Kosca

Mengeška jasličarja in p. Leopold Grčar (v sredini), največji poznavalec jaslic pri nas



POLITIKA

Mengšan32

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Dokument: E:\! MENGŠAN 2014\MENGSAN november 2014\mengšan 11-2014\P POLITIKA\LP politika CIMmengšan2014novemberPrispevek(dopolnjen neobjavljen oktobra) -
slika.docx, Datum:2014-11-06 Stran:1/1 

Na zadnji seji je bilo zanimivo, ko so bile na vrsti pobude in smerni-
ce proračunov v tem mandatu. Pa tudi pri poročilu medobčinskega 
redarstva in policijske postaje. V povsem nepotrebno zagato, milo 
rečeno, pa nas je spravil predlog nove sestave nadzornega odbo-
ra, ki ga je pripravila Komisija za imenovanja. Bil je zavestno (!?) 
v nasprotju s statutom, ki prepoveduje članstvo nekoga, ki ga je 
predlagala županova lista (torej LOM). Svetnika CIM in SDS sva 
predlagala umik tega dela predloga že pri sprejemanju dnevnega 
reda in tudi že prej. Trmasto se je vztrajalo. Na koncu pa je po zani-
mivi razpravi in iskanju najmanj boleče rešitve predsednik komisije 
(g. Ručigaj iz LOM) tak predlog le umaknil. Najmanj boleče zaradi 
precepa, ker sedaj Občina Mengeš krši zakon, ki določa, da mora 
biti nadzorni odbor imenovan v 45 dneh po konstituiranju.
Od devetih pisnih vprašanj sem dobil odgovor le na zadnji dve: 
zakaj ni bilo otvoritve Bognarjeve ulice (vabilo na spletni strani ni 
bilo umaknjeno zaradi napake) in kdaj bodo zemljišča, kjer so ska-
kalnice, prenesena v last občine (odgovor je bil že dan).
Na ostala vprašanja verjetno ni dovolj volje (takoj oz. sploh) odgovo-
riti. Naj tu omenim samo dvoje vprašanj. Čudno, da župan ne ve, 
zakaj Občina Mengeš za dve od treh vrtin na Mengeškem polju še 
do danes ni vložila niti zahteve za vodno dovoljenje! Za vse tri pa je 
kljjub temu v teku izvedba investicije! Položene so vodovodne cevi 
in kabelske kanalizacije ter kabli. Ena je tik nad Dimčevim zname-
njem, druga pa ob glavni cesti. Te tri vrtine so v namerah župana 
in večine v Občinskem svetu že od leta 2007 tisti nadomestni viri, 
zaradi katerih se tako lahkotno odpovedujejo naši lastni alpski vodi 
izpod Krvavca, ki je preverjeno bolj kvalitetna in še priteče sama.
Zakaj ni možno v dveh dneh poklicati na KPC Jable in dobiti od-
govora na moje vprašanje, katera gensko spremenjena semena se 
sejejo na Mengeškem polju in katera škropiva zanje se uporabljajo? 
Več o tem in drugem na blogu in FB.
Vesel božič, čestitke ob dnevu samostojnosti in enotnosti in vse 
dobro v letu 2015!
»Voda ni nikoli tako čista, da se ne bi mogla skaliti in nikoli tako 
kalna, da se ne bi mogla zbistriti. (slovenski pregovor)

Besedilo: Mag. Tomaž Štebe, Civilna iniciativa Mengeš

CIM – Civilna 
iniciativa Mengeš – 
radi imamo Mengeš, 
Loko, Topole, Dobeno
Na tem mestu bom objavljal kratke povzetke CIM-delovanja in 
dogajanja v Občinskem svetu Občine Mengeš. Na pol strani 
Mengšana, kot je z nekim določilom omejeno. Tudi zato, ker 
o tem Mengšan že nekaj let sploh ne poroča. Ukinjena je tudi 
stalna rubrika pobude in vprašanja svetnikov. Ni pripravljenosti, 
da bi se objavljali vsaj kratki povzetki. Tudi neobjava teh na 
spletni strani občine na urejen način in kot so bili (predvsem 
pisno) oddani. Več o tem in drugem objavljam na svojem blogu 
'glasljudiaktivneskupnosti.blogspot.com' in FB-strani  'facebook.
com/civilnainiciativamenges'. Osebno, preko telefona ali e-spo-
ročila in preko teh dveh spletnih mest mi lahko posredujete 
mnenja, predloge, probleme ali zamisli. Vesel jih bom.

Po izvolitvi in zasedbi delovnega predsedstva so bila na vrsti 
poročila predsednika, blagajnika in člana svetniške skupine. 
Poročilom, ki so bila kratka in jedrnata, je sledila razpra-
va. Nato so prišle na vrsto redne volitve vodstva stranke. Po 
razrešitvi dosedanjega predsednika Franca Malusa, ki je v 
nagovoru lepo opisal prehojeno pot krščanskih demokratov 
v letih svojega vodenja, je delovni predsednik po sklepu UO 
prebral in predlagal kandidate za Upravni in Nadzorni odbor. 
Vse predlagane so prisotni člani soglasno sprejeli in so bili na 
javnih volitvah tudi izvoljeni. Tako bo odslej v Mengšu N.Si 
– krščanskim demokratom predsedoval dosedanji podpred-
sednik in občinski svetnik Matevž Bolta, ki se je zahvalil za 
zaupanje, takoj za tem pa razgrnil obsežen in velikopotezen 
program prihodnjega dela. V Upravnem odboru stranke bodo 
poleg predsednika delovali še: Urša Posavec, Andrej Mehle, 
Nada Štrucelj, Anton Hribar, Marko Peterlin in Anže Kveder, 
v Nadzornem odboru pa Beti Stopar in Jože Brojan. Zbora se 
je udeležil tudi vodstveni član N.Si – krščanski demokrati in 
poslanec v Državnem zboru Jernej Vrtovec, ki je delo občin-
skega odbora zelo pohvalil in novemu vodstvu zaželel veliko 
uspeha. Nakazal pa je tudi nekaj smelih smernic N.Si na dr-
žavni ravni. Ob koncu smo se ob izvrstnih picah in kozarčku 
rujnega še nekaj časa zadržali v prijetnem klepetu.
V OO N.Si Mengeš smo trdno prepričani, da je politika N.Si 
temelj prihodnosti za državo in občino, ki ji pripadamo. Pod-
tikanja, sprenevedanja, laži in samozadostnost ne vodijo ni-
kamor. Krščanski demokrati vemo, da hodimo po pravi poti, 
zato bo tudi novo vodstvo še naprej delalo tako, kakor je 
dosedanje – zavzeto, uspešno, s posluhom, brez zapletov in 
slabe volje, v prid Mengšanov, Ločanov, Topolcev, Dobencev 
in Občine Mengeš. Pa tudi širše. Izpolnjevanje danih obljub 
volivcem, poštenost in resnica so argument prihodnosti.

Za boljšo prihodnost!

Besedilo in foto: Jože Brojan, 
N.Si – krščanski demokrati, OO Mengeš 

Matevž Bolta je novi 
predsednik Krščanskih 
demokratov v Mengšu
Člani Nove Slovenije – krščanskih demokratov OO Mengeš 
smo se zbrali na rednem letnem zboru. Po uvodnih besedah 
predsednika Franca Malusa in njegovem predlogu dnevnega 
reda se je delo začelo.
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Napaka je seveda v zakonu o lokalni samoupravi, ki dovo-
ljuje neomejeno županovanje ter seveda v neverjetni naivno-
sti volilnega telesa (ali preračunljivosti?). Poprej imenovana 
komisija je namreč na čelu s svojim predsednikom iz vrst 
županove liste poizkusila v nadzorno komisijo občine imeno-
vati svojega člana – ta bi torej nadzoroval sam sebe (odloči-
tve svoje liste), poleg tega pa so za predsednika predlagali 
neprimernega kandidata. Temu smo nasprotovali, saj je to v 
neskladju s statutom, vendar nas niso upoštevali, prav tako 
nas niso podprli drugi člani komisije. V prejšnjem mandatu je 
bila nadzorna komisija namreč »preveč« delavna in je nare-
dila več kot komisije v mandatih poprej, seveda pa je pri tem 
odkrila cel kup nepravilnosti, ki jih je sicer občinska uprava 
v večini upoštevala in odpravila. Nekaj zadev, vsaj kar je 
razvidno iz zapisnikov, pa je ostalo nerešenih, kot so lahko-
miselno ravnanje z dotacijami, izgradnja prevelike športne 
dvorane za vsako ceno, podeljevanje koncesij, urejanje cest, 
nekateri javni razpisi itd. Tako je, vsaj po mnenju vladajočih, 
potrebno nadzorni komisiji preprečiti pravilno delovanje, da 
ne odkrijejo še česa in da onemogočijo »ustaljeno prakso«.
Poizkus obvladovanja vseh možnih odborov in delov obči-
ne je razviden tudi v imenovanju edinega podžupana kar 
z županove liste. Na občinskem svetu so se pravila divjega 
zahoda nadaljevala na občinskem svetu, in sicer je občinski 
pravnik predlagal potrditev sklepov komisije za imenovanja, 
četudi niso v skladu s statutom. Pripomnil je, da bodo v 
primeru pritožbe pač v tem času spremenili statut, da bo 
v nadzorni komisiji lahko prisoten tudi član županove liste, 
potem pa pritožba ne bo več utemeljena. Brez pripomb. Ta-
koj smo predlagali še dodatna dva sklepa, s prvim, da se 
odstavi predsednika komisije za mandatna vprašanja, voli-
tve in imenovanja, ker je zavedno predlagal kršitev in potrdil 
kršitev statuta, in še en sklep, ki bi sklepe komisije vrnili v 
okvir statuta. Seveda so takoj zatem prekinili sejo (dogovori 
v odmoru),  nato umaknili točko z dnevnega reda ter začeli 
razpravljati o spremembah statuta, ki bi v nadzorno komi-
sijo dovolil imenovanje člana vladajoče koalicije. Nadzorna 
komisija tako ne bo imenovana do januarja 2015 – ponovna 
kršitev trenutnega statuta, ko naj bi bil sprejet nov popra-
vljen statut, seveda zopet prehitro, brez ustreznega časa za 
pripombe in popravke.
Tako, to je divji zahod, s šerifom in nami – kavboji in Indi-
janci!

Besedilo: Hribar Matej, predsednik OO SDS Mengeš

Spet na divjem 
zahodu!
Na seji Komisije za mandatna vprašanja, volitve in ime-
novanja in ter nato na seji občinskega sveta se je potr-
dilo vse, kar smo opozarjali že cel prejšnji mandat in še 
kakšnega prej, in sicer, kako so poizkuša na vseh ravneh 
teptati demokracijo, kršiti statut in zakone ter preko ra-
znih poti v okviru komisij onemogočati delovanje pravne 
države, poštenega in transparentnega vodenja ter upra-
vljanja s proračunskimi sredstvi.

Vsem občankam in občanom Občine Mengeš 
čestitamo ob dnevu samostojnosti in enotnosti 
in vam želimo vesele božične praznike ter 
srečno in uspešno leto 2015.
 

SMO - skupaj za mengeško občino

Vsem občankam in občanom voščimo vesele 
božične praznike, ob dnevu samostojnosti in 
enotnosti pa vam čestitamo, v letu 2015 vam 
želimo veliko zdravja, dobrega počutja 
in osebne sreče.

Lista za Občino Mengeš

 

 

Vsem občankam in občanom želimo 
blagoslovljene božične praznike 
in srečno novo leto 2015!

OO SDS Mengeš

Spoštovane Mengšanke 
in Mengšani!

Civilna iniciativa Mengeš vsem 
občankam in občanom želi 
blagoslovljene božične praznike in uspešno leto 2015.
Čestitamo ob dnevu samostojnosti in enotnosti.

»Pravi okus vode spoznamo šele v puščavi.« (hebrejski)
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Civilna iniciativa Mengeš (CIM) smo nevladna organizacija civilne družbe. Kot ljudska iniciativa za referendum smo 
začeli delovati 26. 1. 2008, ustanovne akte smo sprejeli  14. 9. 2011 in jih dopolnili 1. 9. 2014.
Naši nameni in cilji so: 

skrb za okolje in varovanje naravnih dobrin, spoštovanje dediščine; 
v prihodnost naravnano dolgoročno in trajnostno načrtovanje ter delovanje; 
skrb za kakovost življenja, za podjetniško in izobraževalno okolje; 
povezovanje virov in vodovodov ter celovito in usklajeno upravljanje porečij Kamniške Bistrice ter srednje Save; 
kvalitetna, varna, zanesljiva in učinkovita oskrba z zdravo pitno vodo, varovanje vodozbirnih območij; 
odgovorno in partnersko sodelovanje pri vzpostavljanju vodooskrbnih sistemov, odvajanja in čiščenju odpadnih voda; 
in ne nazadnje (vse od ljudske iniciative za referendum) ohranitev 30-odstotnega solastništva in vodnih pravic Občine Mengeš

 na Medobčinskem vodovodu Krvavec in njeno sodelovanje pri obnovi, modernizaciji in povečanju zmogljivosti sistema; 
CIM - https://sites.google.com/site/civilnamenges/ , civilnainiciativamenges@gmail.com ; Hribarjeva ulica 35, 1234 Mengeš.
 

 

 

 

Mapa\Datoteka: E:\! MENGŠAN 2014\MENGSAN december 2014\prispelo z obcine\brezplacni\LSpoštovane Mengšanke in Mengšani-ozadje.docx, Datum: 4.12.2014, Stran 1/1



december 2014

OBVESTILA, OGLASI

Mengšan34

   
 
 

NAZDRAVIMO 
NOVEMU LETU 2015 – SKUPAJ

»Zadovoljstvo in srečo iščimo v majhnih stvareh«, pravi star 
pregovor. 
Prav zato bomo za vas, dragi prijatelji kulturnega društva 
Antona Lobode, pripravili eno majhno stvar, en lušten, 
prednovoletni večer, kjer se bo pelo, igralo, pilo, jedlo in 
smejalo. 
Kljub temu, da je v teh zadnjih decemberskih dneh veliko 
zabav in obveznosti, upamo, da si boste rezervirali dve urici 
časa za nas, ki se bomo po svojih najboljših močeh trudili, 
da nam bo skupaj lepo. 

Še en razlog več, da pridete, pa je ta, da v miru poklepeta-
mo, drug drugemu sežemo v roke in si zaželimo srečno v 
novem letu. 

Zato, dragi prijatelji, lepo vabljeni 
v soboto, 27. decembra 2014, ob 19. uri, 

v gasilsko-kulturni dom v Loki.

Pridite, lušno bo!

Kulturno društvo Antona Lobode

MePZ SVOBODA Mengeš 
vas vabi na 

božične koncerte  
Letošnji božični koncerti vas bodo spet razveselili 

s prijetnimi melodijami 
in prazničnim vzdušjem. 

Vabimo vas:   
v soboto, 20. 12. 2014, 
ob 18.45, v cerkev v Trzin,

v soboto, 27. 12. 2014, 
ob 18.45, v cerkev v Mengeš,

v torek, 6. 1. 2015, 
ob 18.45, v cerkev v Komendo.

Privoščite si urico mirnega in sproščenega 
poslušanja zborovske glasbe in razveselite nas s 

svojim obiskom.

Prisrčno vabljeni!

MePZ SVOBODA Mengeš

MIR IN VSE DOBRO
Prihajajo dnevi čestitk, želja, dobrih namenov, 
dobrote, pričakovanja...
Sprejmimo jih vse in jih delimo naprej!

VSEM OBČANKAM IN OBČANOM ŽELIMO LEP IN 
MIREN BOŽIČ IN VSE DOBRO V PRIHAJAJOČEM 
LETU 2015

OOSLS MENGEŠ
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PISMA BRALCEV

Že nekaj časa je bila prisotna želja in nujnost, da se društvo 
poveže s sorodnimi skupinami. Skupaj, bolje organizirani in 
dejavni, se lahko uspešneje in lažje vključimo v dogajanje 
in reševanje problemov ter pri iskanju priložnosti in izvedbi 
projektov. Tudi širše, na območju med Kamniškimi Alpami in 
Savo ter v Sloveniji in Evropi.
Priložnost za prve pogovore je bila ob desetletnem delova-
nju globinske dolomitne vrtine pod hribom Žeček, kjer smo 
iz napitnika natočili izvirsko vodo ter se nato pogovorili ob 
kuhančku in na toplem. Na pogovoru smo bili iz občin Dom-
žale, Kamnik, Mengeš in Trzin (glej www.facebook.com/Ci-
vilnaIniciativaMenges).
Vabimo vas na srečanje in zbor društva v januarju 2015. 
Vašo udeležbo, pobude in predloge posredujte na FB inter-
netni naslov (zgoraj) ali meni osebno. Prosim posredujte to 
informacijo naprej.
Zdravja in veselja vam želim v letu 2015.

Besedilo: Tomaž Štebe

Društvo za varstvo 
okolja regije Domžale-
-Kamnik gre posodo-
bljeno in okrepljeno 
naprej kot društvo za 
zdravo življenjsko oko-
lje, kakovost življenja, 
zdravje in trajnostno 
ravnanje
Konec novembra smo se v Mengšu dogovorili, da okrepimo 
in posodobimo društvo za varstvo okolja Domžale Kamnik. 
Ustanovljeno je bilo 23. maja 1983 v Mengšu. Je edino regi-
strirano okoljsko društvo v občinah, ki so nastale na območju 
nekdanjih občin Domžale in Kamnik.

Staranje
Staranje človeka je naravno,
poskušajmo živeti čim bolj zabavno.
Staranje prinese nam modrost, se ve,
ustvarjalni smo do zadnjega dne.

Staranje zaostalih dolgov,
to ni dobro za naš krov.
Le naj ljubezen se postara,
lepo nam je, če ni utvara.

Pri staranju vina več let, okus pridobi,
mleko se hitro v kislo spremeni.
Stare navade na mladi rod preložimo,
veselje, smeh pa povsod razmnožimo.

Jožefa Juršič

ZBOR DRUŠTVA IN SKUPIN ZA SODELOVANJE 
bo v ponedeljek, dne  12. januarja 2015 ob 20. uri v 
Gasilsko godbenem domu v Mengšu, Zavrti 2. 
Vabimo vse, ki ste pripravljeni sodelovati, pomagati, 
svetovati, nas spodbujati. Dobrodošli! 

Pobudnika Jože Nemec, Tomaž Štebe 
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Predsednica N.Si Ljudmila Novak je v svojem obširnem govoru 
poudarila, da se N.Si ne bo pustila podrediti nobeni stranki, naj 
si bo to na levi ali desni strani političnega pola. Vodstvo N.Si je 
prepričano, da je prišel čas za krepitev in širitev krščanske de-
mokracije v Sloveniji. N.Si želi iti po poti moderne konservativne 
stranke, ki izhaja iz tradicije, a obenem gleda v prihodnost. Nove 
stranke ne rešujejo težav, zato vabljeni vsi, ki želite pomagati. 
Nekateri nam očitajo, da je stranka z gospodarskim programom, 
ki so ga podjetniki ocenili kot najboljšega, izgubila socialni čut, 
a vodstvo N.Si je prepričano, da je najboljša socialna politika ta-
kšna, ki zagotavlja in ohranja delovna mesta. Slovenija ne more 
biti socialna država, če ne bomo krepili gospodarstva. Najbolj 
krščansko je to, da imajo ljudje dostojanstvo. Dostojanstvo pa 
zagotavljajo delovna mesta. Zato bo N.Si še naprej pogumno in 
brez strahu hodila po poti, ki si jo je začrtala. V ta namen na-
povedujemo tudi ustanovitev nove vlade v senci, ki bo skrbela, 
da bo stranka imela odgovor za vsako posamezno področje v 
državi. Dejstvo je, da N.Si lahko postane najmočnejša stranka 
na desni sredini, saj se zaveda odgovornosti do države in vseh 
ljudi. Ljudem želimo vrniti zdravo prihodnost in ambicije. To je 
naša dolžnost.

Besedilo: Jože Brojan

N.Si bo ljudem vrnila 
zdravo prihodnost in 
ambicije
Osmi kongres Nove Slovenije (N.Si) je predsednici Ljudmili 
Novak dodelil nov dveletni mandat. Za njeno izvolitev je gla-
sovalo 314 delegatov od skupno 434. Pri tem je pomemb-
no izpostaviti, da je na tokratnem kongresu glasovalo največ 
delegatov v celotni zgodovini stranke. Udeležba delegatov na 
kongresu je bila namreč kar osemdesetodstotna.
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NAMENITE DOHODNINO 
MENGEŠKIM GASILCEM

Dragi občani in občanke občine Mengeš ter vsi simpati-
zerji Prostovoljnega gasilskega društva Mengeš.

Kot vsa društva, tudi PGD Mengeš za svoje delovanje 
in obstoj potrebuje določena finančna sredstva. Če že-
limo uspešno opravljati svoje naloge pri reševanju in 
zaščiti življenja in premoženja občanov Mengša, mo-
ramo v te namene kupovati drago opremo, ki je nujno 
potrebna pri uspešni pomoči občanom v težavah. 
Ker smo vsi aktivni prebivalci Slovenije primorani pla-
čevati dohodnino, je državni zbor sprejel zakon, ki nudi 
nekaj svobodne izbire vsem plačnikom dohodnine. Del 
svoje dohodnine (v višini 0,5% ) lahko sami namenite 
določenim dobrodelnim organizacijam. Med slednje je 
državni zbor uvrstil tudi NAŠE GASILSKO DRUŠTVO, to-
rej lahko teh 0,5% namenite nam. V primeru izpolnitve 
obrazca ne plačate več dohodnine. V primeru, da se 
niste odločili za dodelitev 0,5% dohodnine nobenemu 
od upravičencev, se ta odvede v državno blagajno,  dr-
žava pa sredstva razporedi po svoje.
Spričo dejstva, da nam je dobrodošel vsak dodaten 
evro, vas naprošamo, da izpolnite obrazec, ki je do-
stopen na spletnem portalu Gasilske zveze Slovenije.  
Vse, kar morate narediti je, da na zgornji strani vnesete 
svoje podatke, na spodnji strani pa dodate kraj in da-
tum vnosa podatkov ter vaš podpis in vlogo pošljete na 
davčni urad Ljubljana, Davčna ulica 1, 1000 LJUBLJA-
NA, do 31.12.2014. Enako storite, če ste del dohodnine 
že namenili komu drugemu, pa bi ga po novem raje na-
menili nam. Tako bomo mi prejeli 0,5% vaše dohodni-
ne, za kar vam bomo neizmerno hvaležni. Izpolnjeno 
vlogo lahko oddate v poštni nabiralnik PGD Mengeš ali 
jo oddate osebno, ko se bomo oglasili na vašem domu s 
koledarji. Spletni portal, na katerem je dostopna vloga:
http://www.gasilec.net/organizacija/dohodnina.

Z gasilskim pozdravom,
NA POMOČ!

GASILCI PGD MENGEŠ VAM ŽELIMO 
VESELE BOŽIČNE IN NOVOLETNE PRAZNIKE!

Ob izteku leta se gasilke in gasilci Gasilske zveze Mengeš 
zahvaljujemo vsem občankam in občanom, donatorjem, 
podjetjem in ustanovam za pomoč, razumevanje in 
sodelovanje pri izvajanju nalog zaščite, reševanja in 
pomoči.

Želimo vam vesele božične praznike ter srečno, 
zdravo in varno leto 2015!

Gasilska zveza Mengeš

Na podlagi 37. člena Statuta Zveze kulturnih društev Obči-
ne Mengeš (ZKDOM) in na podlagi sklepa Izvršnega odbo-
ra ZKDOM z dne 26. novembra 2014 objavljamo

JAVNI RAZPIS
za zbiranje predlogov 
za podelitev priznanj 

na področju 
ljubiteljske kulture 

v letu 2014

1. Predlagatelji po tem razpisu so lahko kulturna društva, 
ki delujejo v Občini Mengeš, za svoje člane ali sekcije, in 
posamezniki, ki lahko predlagajo enega ali več občanov 
Občine Mengeš, ki delujejo na kulturnem področju občine.

2. IO ZKDOM bo zbiral predloge za: 

• ZLATO priznanje za izjemne dosežke na področju ljubi-
teljske kulturne dejavnosti – nad 25 let dela na področju 
ljubiteljske kulturne dejavnosti ali za življenjsko delo (po-
deljeno bo eno priznanje);

• SREBRNO priznanje za izjemne dosežke na področju 
ljubiteljske kulturne dejavnosti – od 10 do 25 let dela na 
področju ljubiteljske kulturne dejavnosti (podeljeno bo eno 
priznanje);

• BRONASTO priznanje za 10-letno uspešno delo na po-
dročju ljubiteljske kulturne dejavnosti (podeljeno bo eno 
priznanje).
 
3. Priznanje ZKDOM lahko prejmejo posamezniki ali sku-
pine, predvsem za izjemne dosežke ustvarjalnega in pou-
stvarjalnega dela na področju ljubiteljskih kulturnih 
dejavnosti. Priznanje je lahko podeljeno tudi za izjemne 
dosežke pri organizacijskem delu, pri razvijanju novih oblik 
in vsebin delovanja, pri delu na področju kulturne vzgoje 
in izobraževanja, pri raziskovalnem delu, pri organiziranju 
strokovno svetovalnega in mentorskega dela, pri razvija-
nju kulturnega sodelovanja s Slovenci v zamejstvu in po 
svetu, pri publicističnem delu in pri ohranjanju nacionalne 
kulturne dediščine.

4. Predlog za podelitev priznanj mora vsebovati naslednje:
• podatke o predlagatelju;
• podatke o kandidatu;
• utemeljitev.
 
5. Vloge za podelitev priznanj je treba nasloviti na ZK-
DOM, Zavrti 2, 1234 Mengeš, do 10. januarja 2015.

IO ZKD Občine Mengeš
Nataša Vrhovnik Jerič

predsednica
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NAPOVEDNIK AIA – Mladinski center Mengeš:
december 2014

MLADINC je odprt vsak dan od 17.00 do 22.00, 
drustvo.aia@gmail.com, T: 070-732-070

PLES IN USTVARJANJE

ANIMACIJE

KAJ SE DOGAJA

UČENJE IN ZAPOSLITEV

* HIP HOP, torek in četrtek, od 18.00 do 19.00 - mladinska skupina,  ob sre-
dah, od 16.00 do 17.00 – pionirska skupina, četrtek, od 17.00 do 18.00 – hip 
hop plesne urice za mlajše (za predšolske), v plesni dvorani( Sanja T.) 
*KIPARSKE IN ARHITEKTURNE USTVARJALNE DELAVNICE, vsako sredo od 
15.00 do 16.30 do 10 let starosti, od 17.00 do 19.00 od 11 let dalje,v Mladincu 
(Vilma K.)
*DRAMSKA SKUPINA ZORANA, ob ponedeljkih ob 17.00, pričetek v decem-
bru, v mali dvorani (Suzana K.)

*BREZPLAČNA UČNA POMOČ, ob četrtkih, od 17.00 do 22.00: za mlade od 
10. leta dalje, dijake in študente, v Mladincu, termin po predhodnem dogovoru, 
v Mladincu (koordinatorka Martina R.)

*Ob sobotah in nedeljah, od 10.00 do 13.00 ali od 13.30 do 16.30, oziroma 
po dogovoru: organiziramo ROJSTNODNEVNE ZABAVE ZA VAŠE OTROKE IN 
NJIHOVE PRIJATELJE, izkušeni animatorji bodo poskrbeli za prijetno in igrivo 
vzdušje, v prostorih Mladinskega centra (Sanja T.)

*KAKO USPETI 3 – življenjski in karierni krog, v torek, 2. decembra, ob 18.00, 
v Mladincu (Silva A. in Vesna S.)
*WINTER PARTY, nastopajo IMSET, CATS ARE AWESOME, JULIJA ALJAŽ, 
ALEKS VOLASKO in ROND NOIR, v soboto, 6. decembra ob 21.00, v Mladincu 
(Nina Z.)
* MOVIE NIGHT – ogled filma VARUHI GALAKSIJE, brez vstopnine, v soboto, 
13. decembra, ob 19.00, v Mladincu (Sara P.)
*KARAOKE V ŽIVO, v petek, 19, decembra ob 20.00, v Mladincu (Jure B.)
*MOVIE NIGHT ZA OTROKE – RISANKE, brez vstopnine, v soboto, 20. de-
cembra, ob 17.00, v Mladincu, za otroke, starše in vse ljubitelje risank (Sara P.)
* BOŽIČNO NOVOLETNI NASTOP hip hop plesalcev AIA, v soboto, 20. de-
cembra, ob 12.00, v ŠD Partizan Mengeš (Sanja T.)

zlat nakit
poročni prstani
popravila vseh vrst nakita

baterije za ure in paščki; menjava
tudi baterije za slušne aparateNOVO:

Srečno 
  Novo leto 
            2015!
Srečno 
  Novo leto 
            2015!

NOVO V KAMNIKU !  
ZA VAs sMO OdpIrlI  

TRGOVINO S TALNIMI 
OBLOGAMI   

ANLES  
 
PVC, laminat, parket, guma,tekstilna talna obloga, premazi, izravnalne 
mase in vse kar paše zraven. Pri nas dobite tudi delovno orodje kot so 

olfa noži in delovne obleke 
  

V sOsesKI MAlI grAd 
UsNjArsKA UlIcA8, KAMNIK 

 (1.NAdstrOpje NAd ŠpArOM) !  
gsM 031/698-567 AlI 041/591-969 

 

ČAKA  VAs  OtVOrItVeNI pOpUst !  

NOVO V KAMNIKU! 
Za vas smo odprli 

TRGOVINO S TALNIMI OBLOGAMI  

PVC, laminat, parket, guma,tekstilna talna obloga, 
premazi, izravnalne mase in vse kar paše zraven. 

Pri nas dobite tudi delovno orodje kot so  
olfa noži in delovne obleke

v soseski Mali grad
Usnjarska ulica8, Kamnik

 (1.nadstropje nad Šparom)! 

GSM 031/698-567 ali 041/591-969

ČAKA  VAS  OTVORITVENI POPUST ! 
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Mirno in spokojno si zaspal,
v večni sen od nas odpotoval.
Naj bo srečno tvoje potovanje

in pogosto vračaj se nam v sanje.

ZAHVALA

Nepričakovano in mnogo prerano 
nas je v 54. letu zapustil 
naš dragi mož, oči, dedi, 

stric in tast

Janez Vidic
iz Mengša.

Iskreno se zahvaljujemo 
vsem sorodnikom, sosedom, 

prijateljem, znancem 
in vsem, ki ste ga imeli radi, 

za izrečena sožalja in tolažilne 
besede, za darovano cvetje, 

sveče, svete maše in spremstvo 
na njegovi zadnji poti.

Zahvaljujemo se Zvezi vojnih 
veteranov Slovenije, pevcem, 

trobentarju za zaigrano Tišino in 
g. župniku za poslovilni obred.

Vsi njegovi

Občina Mengeš, Slovenska c. 30, Mengeš objavlja v skladu s Pravilnikom o oddaja-
nju poslovnih prostorov v najem (Uradni vestnik Občine Mengeš, št. 37/98, 1/99)

RAZPIS
za oddajo poslovnih prostorov v najem 

na Slovenski cesti 28 v Mengšu

1. Predmet razpisa so poslovni prostori:
1) v velikosti 34,40 m2 ki se nahaja v 1. nadstropju poslovne stavbe na Slovenski 
cesti 28 v Mengšu, izklicna cena je 5,11€/m2;
2) v velikosti 29,04 m2, ki se nahaja v 1. nadstropju poslovne stavbe na Slovenski 
cesti 28 v Mengšu, izklicna cena je 5,11€/m2.
Prostora imata možnost souporabe sanitarij. Prostori so primerni za  pisarniško ali 
podobno dejavnost.

2. Prostori so urejeni in neopremljen, bodoči najemnik poslovnega prostora je dol-
žan urediti poslovni prostor v skladu z bodočo namembnostjo na svoje stroške.

3. Prostore oddajamo v najem za določen čas, z najmanj trimesečnim predplači-
lom najemnine.

4. Na javni razpis se lahko prijavijo fizične in pravne osebe, ki morajo k ponudbi 
priložiti dokaz o izpolnjevanju pogojev za pridobitev obrtnega dovoljenja ali pridobi-
tev naziva samostojni podjetnik oz. izpisek iz sodnega registra glede poslovne de-
javnosti, fizične osebe pa potrdilo o državljanstvu Republike Slovenije oz. fotokopijo 
veljavnega osebnega dokumenta.

5. Prijava na razpis mora vsebovati:
– predstavitev dejavnosti, višino ponujene mesečne najemnine, ki ne sme biti nižja 
od izklicne,
– jamstvo za resnost ponudbe:
1) v višini 527,35 EUR za prostor v velikosti 34,40 m2,
2) v višini 445,18 EUR za prostor v velikosti 29,04 m2,
mora biti plačana na EZR 01100-0100001698 do 5. 1. 2015. Potrdilo o plačilu 
jamstva je sestavni del zahtevane razpisne dokumentacije.

6. Pri izbiri in ugotavljanju najugodnejšega ponudnika se upoštevajo naslednji 
kriteriji:
- ponujena višina mesečne najemnine za poslovni prostor, ki ne more biti nižja od 
tiste, ki je navedena v javnem razpisu,
- ponujena dejavnost, ki se bo v poslovnem prostoru opravljala, nova in edina 
dejavnost v kraju,
- število na novo odprtih delovnih mest,
- občani Občine Mengeš,
- dejavnost, ki ne povzroča hrupa oz. neposredno onesnažuje okolje v manjši meri,
- prva zaposlitev, ali  brezposelni, prijavljen na Uradu za delo.

7. Interesenti lahko dobijo podrobnejše informacije na Občini Mengeš tel. 724–
7106.

8. Pisne ponudbe z zahtevanimi dokazili morajo interesenti poslati oz. predložiti na 
naslov Občina Mengeš, Slovenska c. 30, Mengeš, Komisija za dodelitev profitnih 
in neprofitnih stanovanj ter oddajo poslovnih prostorov v najem, z oznako »Oddaja 
poslovnih prostorov«, do 6. 1. 2015, do 12. ure.

9. Prosilci bodo o izbiri obveščeni najkasneje v roku 30 dni od dneva izteka razpi-
snega roka.

10. Vsem ponudnikom, ki na javnem razpisu ne bodo uspeli, bo plačano jamstvo 
za resnost ponudbe brezobrestno vrnjeno v roku 15 dni od dneva izbire.  

Številka: 3520-15/2014
Datum: 20. 11. 2014

Občina Mengeš
Franc Jerič, župan



KRIŽANKA

Rešitev novemberske križanke je MARTINOVA GOS.




